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LA PREMSA DELBAIX no 
es fa responsable de la veracitat de 
la publicitat ni dels articles aliens 
a aquesta redacció. Es prohibeix 
la publicació, còpia o difusió de 
qualsevol tipus d'imatge, logotip, 
disseny, fotografía o continguts 
d'aquesta publicació sense el previ 
consentiment de l'editor, així com 
dels respectius propietaris intel-
lectuales dels mateixos. L'empresa 
es reserva el dret de tramitar 
accions legals si es fa un ús il-legal.

Podrà trobar el nostre diari 
distribuït en les següents 
poblacions:
CORNELLÀ DE LLOBREGAT
ESPLUGUES DE LLOBREGAT
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CASTELLDEFELS
EL PRAT DE LLOBREGAT
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Fedefarma, la primera 
cooperativa en volum 
de facturació de Cata-

lunya i una de les principals 
distribuïdores farmacèuti-
ques d’Espanya amb més 

de 3.000 socis, ha aterrat a 
Gavà.
Des d’avui, la cooperativa 
disposa oficialment a la lo-
calitat del Baix Llobregat del 
seu centre logístic, que ha 
suposat una inversió de 30 
milions d’euros i s’ha con-
vertit ja en un dels més mo-
derns d’Europa, han explicat 
fonts de la companyia.
El centre, de 14.000 metres 
quadrats, preparat per a la 
gestió de més de 40.000 re-
ferències d’estoc que circu-
len per quatre quilòmetres 
de cintes transportadores, 
ha estat inaugurat aquest 

mes, durant un acte que ha 
comptat amb la presència 
del president de la Generali-
tat, Artur Mas.
El president de Fedefarma, 
Lluís Barenys, ha indicat que 
la cooperativa té capacitat 
per a tenir ellestides 30.000 
comandes diàries només en 
una hora i 30 minuts.
Barenys, qui s’ha mostrat 
comprensiu i solidari amb 
les restriccions aplicades per 
Mas al sector de la salut, li 
ha recordat, d’altra banda, 
que la viabilitat econòmica 
de moltes farmàcies “està en 
joc, i que l’endarreriment del 

pagament de la factura de la 
prestació farmacèutica per 
part de Salut agreujarà en-
cara més la situació”.
“Podem ser comprensius 
amb les mesures de conten-
ció però no podem ser-ho, 
en cap cas, amb els impa-
gaments”, ha afegit el pre-
sident de Fedefarma, una 
cooperativa que té com a 
principal activitat la distri-
bució de medicaments a las 
farmàcies, i que també dis-
posa de serveis de formació, 
assessorament tècnic, ser-
veis informàtics, gestió de 
compres i màrqueting.

Allau de parelles de fet fraudulentes 
a Martorell

MARtoRELL

L’Ajuntament de Marto-
rell ha decidit canviar el 
reglament de parelles 

estables i, a partir d’ara, de-
manarà un mínim d’un any 
d’empadronament als que 
solicitin poder accedir al re-
gistre com a parelles de fet.
La modificació de la norma 
arriba després que els ges-
tors municipals hagin detec-
tat un augment sospitós de 
sol·licituds.

Tot i que no han pogut apor-
tar una xifra exacta de peti-
cions, fonts municipals han 
assegurat a aquest mitjà que 
“el nombre de parelles de 
fet dels tres o quatre últims 
mesos era idèntic pràctica-
ment al de tot l’any anterior”.
Homes paquistanesos amb 
dones espanyoles gitanes
La majoria de parelles de fet 
“sospitoses” estaven forma-
des per homes estrangers 

(del Marroc i del Paquistan, 
per exemple) i dones autòc-
tones de raça gitana.
Tant els uns com les altres 
provenien d’altres locali-
tats. ”No cal ser detectiu per 
adonar-se que ens trobàvem 
davant d’un clar frau”, han 
sintetitzat les citades fonts.
L’objectiu dels primers era 
obtenir per la via ràpida 
el permís de residència al 
nostre país, mentre que el 

d’elles era purament econò-
mic: obtenir els diners que 
els exigien a canvi de la unió.

Procés finalitzat en 
només un dia
Les presumptes parelles 
formalitzaven el procés en 
un mateix dia, gairebé au-
tomàticament, beneficiant-
se de la major facilitat dels 
tràmits que en el cas del ma-
trimoni.

A més, viatjaven fins a Mar-
torell per aprofitar-se del 
fet que, a diferència del 
que passa a altres ciutats 
de l’àrea metropolitana de 
Barcelona, no es demanava 
cap antiguitat al padró mu-
nicipal.
Els dirigents de Marto-
rell confien que, després 
del setge, acabi definitiva-
ment l’auge de registres de 
parella de fet sospitoses.

L’Ajuntament es veu obligat a modificar el reglament i demanarà un any d’empadronament per tenir accés al registre
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La línia 158 
d’autobús ha 
deixat de funcionar 

Dos ferits per una 
explosió de gas a 
un pis del Prat

Aquesta mesura està 
inclosa en el marc del Pla 
de Racionalització de la 
Gestió de l’empresa.

Una dona de 30 anys i el seu 
fill, de cinc, presenten crema-
des després de la deflagració 
de dues ampolles de butà

Un grup d’infermers 
especialistes en sa-
lut mental del Parc 

Sanitari Sant Joan de Déu, 
ubicat a Sant Boi de Llo-
bregat, ha estat guardonat 
amb el XIII Premi Nacional 

d’Investigació d’Infermeria, 
atorgat per l’Hospital Uni-
versitari Marqués de Valde-
cilla de Cantabria.
El premi es va lliurar a San-
tander el 16 de desembre. 
L’infermer especialista en 

salut mental Hilari Andrés, 
investigador principal del 
projecte, que porta per títol 
Validación de la Escala de 
Predicción y Evaluación del 
Riesgo de Violencia (EPERV) 
i que és el resultat de més de 

quatre anys de recerca sobre 
el terreny, amb pacients del 
centre i també d’externs.
L’objectiu del projecte és 
predir i evaluar els riscos de 
violència que pot presentar 
cada pacient amb un tras-
torn mental greu, ja sigui 
cap als altres o cap a sí ma-
teix (autolesions, suicidi).
Aquest risc ha estat evaluat 
amb un qüestionari de 55 
indicadors. Pel que fa a la 
seva aplicació, l’instrument 
serà validat per infermeria 
tot i que pot ser administrat 
per qualsevol professional 
sanitari format i recolzat per 
la guia EPERV, segons han 
informat des de l’hospital a 
través d’un comunicat.
En el cas del centre de salut 

mental de Sant Boi, el treball 
es portarà a terme amb una 
mostra de 220 usuaris in-
gressats.
L’estudi ha estat seleccio-
nat pel jurat entre els 32 
projectes presentats -el 
major nombre de treballs 
presentats des de l’inici del 
certament- procedents de 
Madrid, Catalunya, País Basc, 
Castilla-La Manxa, Canàries i 
Cantabria.
A més de l’esmentat investi-
gador principal Hilari Andrés, 
han participat al projecte els 
infermers Mar Pica, Sonia 
Monedero, Oscar Rosillo, Jor-
di Quilez, Joaquín del Pino, 
Verónica García, Loli Domín-
guez, Alexandrina Foix, Núria 
Moreiras i Alfonso Molina.

Infermers del psiquiàtric de Sant Boi reben un premi nacional
SAnt boi

Hilari Andrés és l’investigador principal d’un projecte per a 
predir el risc de violència en malalts mentals

Gavà acull la nova seu d’una gran cooperativa farmacèutica
GAvà

Fedefarma, una de les principals distribuidores 
espanyoles de medicaments, instal·la un 
modern centre logístic a la localitat

Se traspasa 
RESTAURANTE-PIZZERÍA 

EN CoRNELLà. 

Local de 250m2 
700€/mes alquiler en 

funcionamiento.

Tel: 609 16 99 03

Distribuït a:

· Ajuntaments
· Mercats municipals
· Administracions de loteries
· Fleques
· Bencineres
· Centres comercials
· Botigues d'alimentació
· Fruiteries
· Cafeteries
· Bars
· Restaurants
· Estancs
· Resta de comerços    
de les principals zones    
comercials de cada    
població

ANUNCIA'T EN 
AQUEST DIARI 

des de 25€/mes
Telèfon:  615 87 33 44

Propera
edició: 18

Gener

Existen mil maneras de vivir la 
vida, de afrontar lo que nos ocurre,  
nuestras bajadas, nuestras subidas. 
De disfrutar las victorias y superar 
nuestras derrotas.  De reír, de llorar, 
de hablar, de interactuar.

Vivir la vida en sintonía con los  
demás, en unión con nuestros  
sentidos. El multiespacio Espais Vida 
nos propone vivirla por unas horas 
entre miradas, sensaciones, con 
nuestros sentidos relajados y ávidos 
de impresiones en un local donde  
fluye la energía y la luz entre sus  
diferentes salas y rincones prepara-
dos para sentirnos bien y disfrutar.

Vivir VIDA
Multiespais Vida abre sus puertas 
en Cornellà para proponernos un 
nuevo concepto de restauración.Carrer Vallès 

esquina Passeig dels 
Ferrocarrils Catalans, 173

08940 | Cornellà de Llobregat
vida@grupespaisvida.com

Cómo llegar:

Una experiencia con Vida
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Una experiencia con Vida
En un espacio creado para olvidarnos 
del frío, alejarnos por un rato del  
comunicarnos a través de un móvil o 
un ordenador y recuperar el contacto  
humano, el hablar de tú a tú. Un lugar 
donde disfrutar del gusto de la  
buena comida, de los productos sanos y  
naturales, de la buena compañía. 
 
Un restaurante envuelto en la expresión 
artística para dejarte ser.  

No es sólo un restaurante, un lugar  
dónde tomar una copa… es una  
experiencia nueva. Un oasis en pleno 
Cornellà de Llobregat cerca de todo, 
pero tan lejos con tan sólo entrar por la 
puerta. 

EspaisVida nos propone sentirnos bien 
y para eso nos transmite desde su  
arquitectura, su diseño, su música o su 
comida japonesa mediterránea,  una 

forma de entender la vida.  Su menú no 
podía ser menos, y como entrantes nos 
permite elegir entre “quererse mucho a 
uno mismo” o “valorar lo que tenemos”, 
acompañado de un primer plato que 
bien podría ser un exquisito “Creer en  
tesoros y sueños”, o quizás para los más 
atrevidos… una ración de “mirar con el 
corazón”.  ¿El postre? Aconsejaríamos 
pedir un “humor y vida sana” o por qué 
no… un “dar las gracias” para compartir. 
La sobremesa nos la dan hecha:  
Divertirse siempre y vivir el hoy,

Con estos platos difícilmente podemos 
dejar de sentirnos atraídos a acercarnos 
a la Calle Vallès, letra K de Cornellà. Nos 
encontraremos con platos exquisitos, 
entre detalles cuidados con cariño y  
esmero. Vida es más una filosofía que 
una empresa, imposible pasar de largo y 
no entrar a disfrutar de una experiencia 
con Vida. 
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SOCIETAT

L’Ajuntament de Caste-
lldefels ha arribat a un 
acord extrajudicial amb 

l’empresa que gestiona la 
zona d’aparcament blava 
i verda de la platja, Valori-
za, a qui indemnitzarà amb 
800.920,48 euros després de 
les negociacions mantingu-
des els darrers mesos. 

La indemnització s’abonarà 
de la manera següent: el 
consistori baixllobregatí 
accepta, en primer lloc, no 
cobrar el cànon establert 

per contracte corresponent 
a 2014, és a dir, 714.938,40 
euros; la resta, 85,982,08 
euros, serà descomptat 
del cànon que l’empresa 
pagarà per l’any 2016. 
En total, els esmentats 
800.920,48€. D’aquesta ma-
nera, l’empresa accepta no 
continuar endavant amb la 
demanda per danys i per-
judicis contra l’Ajuntament 
que va presentar l’any 2014. 
Amb aquest acord, Valoriza 
es reconeixerà recompensa-

da per la pèrdua d’ingressos 
ocasionada pels canvis 
imposats pel consistori so-
bre el qual s’havia acordat 
inicialment en la concessió 
del servei, canvis introduïts 
en el mandat anterior a les 
eleccions de maig de 2015.

En un primer moment, 
l’empresa volia deixar de 
pagar el cànon correspo-
nent a 2013 i 2014, és a dir, 
reclamava 1.429.876,80 
euros. Finalment, l’acord 
s’ha tancat en poc més de 

la meitat d’aquest import. 
Així mateix, l’Ajuntament 
manifesta la seva vo-
luntat que la gestió de 
l’aparcament de pagament 
a la zona litoral —la conces-
sió del qual, a Valoriza, aca-
ba l’any 2018— l’acabi assu-
mint l’empresa municipal 
Societat d’Aparcaments 
Castelldefels (SAC), que 
gestiona la resta de zones 
blava del municipi, que 
principalment es concen-
tren al centre urbà.

Valoriza i l’Ajuntament 
de Castelldefels arriben 
a un acord i eviten el jutjat 
L’empresa que gestiona actualment la zona 
d’aparcament blava i verda de la platja retira 
la demanda, i el consistori baixllobregatí 
haurà d’indemnitzar-la amb 800.920,48 €

A iniciativa de l’Associació 
de Veïns de Cesalpina ja 
ha començat a treballar 

en el municipi baixllobregatí 
una plataforma ciutadana 
per cercar alternatives al 
tall de la carretera BV2002 a 
Sant Boi previst pel Ministeri 
de Foment, i també per llui-
tar per un transport públic 
de qualitat i millorar la mo-
bilitat a la població.

El tall de la carretera BV2002 
a l’alçada de l’estació de 
FGC de Sant Boi, anuncia-
da pel Ministeri de Foment 
amb motiu de les obres que 
està fent per a construir la 
nova connexió entre la C32, 
l’A2 i les Rondes, sembla 
que finalment es serà una 
realitat el juny de 2016. Se-
gons la plataforma, aquest 

tall provocarà un greu pro-
blema de mobilitat, ja que 
una de les sortides princi-
pals per carretera del muni-
cipi estarà un mínim de deu 
mesos bloquejada.

Com a alternativa, el Minis-
teri planteja que tot el vo-
lum de vehicles que actual-
ment circulen per aquesta 

via provinents de Santa Co-
loma de Cervelló, Torrelles 
de Llobregat i Sant Vicenç 
dels Horts, es desviïn cap a 
Sant Vicenç dels Horts.

Mobilització
Els consistoris de Santa Colo-
ma de Cervelló, Torrelles de 
Llobregat i Sant Vicenç dels 

Horts ja estan treballant con-
juntament per reclamar una 
solució millor i, recentment, 
s’hi ha sumat la Plataforma per 
la Mobilitat a Santa Coloma de 
Cervelló, que ha començat a 
aglutinar entitats i perso-
nes diverses amb l’objectiu 
de sensibilitzar i sumar-se 
a la reclamació ciutadana 
d’una alternativa raonable 
i que minimitzi els incon-
venients que provocarà 
aquest tall provisional.

Els pròxims mesos, tant 
l’Ajuntament com la Platafor-
ma organitzaran actes infor-
matius i de debat sobre el tall 
de la BV2002 i les alternatives 
proposades, i també per plan-
tejar reivindicacions i propos-
tes de millora del transport pú-
blic i la mobilitat al municipi.

Neix una Plataforma a favor de la 
mobilitat a Santa Coloma de Cervelló 
El Ministeri de Foment té previst tallar la carretera BV2002 -a l’alçada de l’estació de 
FGC de Sant Boi - el juny de 2016, que pot provocar un greu problema de circulació

Del 6 al 8 de desembre es 
va celebrar a Sant Boi 
de Llobregat una nova 

edició de la Fira de la Purís-
sima. L’organització ha fet 
un balanç molt satisfactori. 
La Fira ha tingut una gran 
afluència de públic, similar 
a la d’anteriors edicions (al 
voltant de 260.000 perso-
nes). En total han partici-
pat 481 expositors (120 de 
Sant Boi) i moltes botigues 
locals situades al llarg del 

recorregut han obert les 
portes aquests dies. Es cal-
cula que, de manera global, 
l’impacte econòmic de la 
Fira de la Puríssima és de 
més de 5,4 milions d’euros. 
El Mercadal Gastronòmic, 
una de les grans novetats 
d’aquesta edició, ha estat 
molt ben acollit pel públic 
de la Fira. Els tres espais 
que s’han concentrat al 
nucli històric (1a Mostra de 
Food Trucks, 2a Fira de la 

Cervesa Artesana i l’Espai 
ViCult) han estat dels més 
visitats d’aquesta edició. Els 
concerts musicals progra-
mats com a complement 
de l’Espai Vicult han om-
plert l’aforament.El Taller 
de Granja, activitat estel·lar 
per al públic infantil, va es-
trenar ubicació al Parc de la 
Muntanyeta, on va acollir el 
màxim de la seva capacitat 
al llarg dels tres dies. Uns 
1.300 nens i nenes hi van 

passar en aquesta edició. La 
Carpa Fresca, espai directa-
ment vinculat amb els orí-
gens del certamen, ha estat 
molt visitat i valorat per les 
famílies. S’hi van exposar 
productes de la Cooperativa 
Agrària Santboiana i fruita 
del Mercat de Pagès i es van 
realitzar tallers per a la cana-
lla. A més, l’estand municipal 
Sant Boi Young Spirit, dedi-
cat a la gent jove, va rebre 
més de 9.000 visitants.

Unes 260.000 persones 
van visitar la 69a edició 
de la Fira de la Puríssima 
El Mercadal Gastronòmic, una de les novetats 
que es va presentar aquest any, van ser una 
de les propostes que més bona acollida va 
tenir durant els dies de celebració

Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

Deseos de navidad
En estos días festivos tan 
aclamados perdemos el 
norte, despistados por 
mil estímulos que nos 
llevan a desubicarnos. 
Son días de excesos.

Donde estamos, con 
quien nos gusta estar, 
quienes nos gusta ser 
…, cuestiones que por 
un momento quedan 
atrás para llenarnos 
de falsas sensaciones 
que nos hacen parecer 
más llenos pero que en 
realidad nos alejan de 
nosotros mismos, de 
nuestra esencia y que nos 
provocan un vacío aún 
más grande.

Nuestros orígenes, a 
que olían las navidades 
en nuestra infancia, el 
disfrutar mucho con 
poco, la persona que 
nos sacaba una sonrisa, 
el sentirse bien con un 
mismo, así como rodeado 
de quien nos deleitaba 
con un buen momento 
…, sensaciones en si 
mismas que te hacen 
sentir uno mismo.

En realidad, lo auténtico 
se encuentra en aquellas 
cosas más sencillas. Se 
trata de quererse y querer 
a los demás desde la 
humildad de cada uno, 

aceptando a los demás 
tal cual, sin esperar nada 
a cambio. Dejando los 
brillos, excentricidades 
etc; a un lado, descubrirás 
que continuas más que 
nunca siendo quien 
eras y quien quieres ser. 
Destapando así infinidad 
de ilusiones que te 
conectan con la magia 
de cada persona querida 
que te rodea. 

Escucharte, regalarte, 
quererte, sentir, amarte 
son pequeñas acciones 
que te acercan a ti, y por 
extensión a los demás, 
a los tuyos. ¿De que 
sino están hechas las 
más bonitas y grandes 
historias? 

Y tú, ¿que te regalas 
estas navidades?

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

Los mejores deseos 
del equipo del 
Centre Ars
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SOCIETAT

La III Marxa Contra la Violència 
Masclista aplega 800 persones 
A l’edició d’enguany van participar quinze municipis del Baix

El Parc de Torreblanca 
es va convertir, per 
tercer any consecutiu, 

en el punt de confluència 
de les marxes contra la 
violència masclista de 
la comarca. Més de 800 
persones van participar per 
manifestar el seu rebuig 
contra aquesta xacra social.

L’acte central, que va estar 
amenitzat per les batucades 
d’Esplugues de Llobregat, 
Sant Feliu de Llobregat i El 
Papiol,   va començar amb la 
benvinguda del President 
del Consell Comarcal, Josep 
Perpinyà, i la Consellera de les 
Dones, Vicky Castellanos. En 
els parlaments es va renovar 
el compromís de continuar 
reforçant els serveis i l’atenció 
de les dones víctimes de 
violència masclista al Baix 
Llobregat davant de la realitat 
persistent i cruenta tal com 
demostren les xifres de dones 
assassinades i les denúncies 
per violència masclista.

L’acte va continuar amb la 
lectura del manifest per a 
l’eliminació de la violència 
envers les dones, i de la llista 
de noms de les 48 dones 
assassinades el 2015. Els   
guanyadors del concurs jove 
“Talla ja”, Pablo Ramírez i 
Víctor Casas, d’Esplugues de 
Llobregat van interpretar el 
rap “Maltrato” La cloenda de 

l’acte va anar a càrrec del Grup 
Coral del Casal de la Dona de 
Molins de Rei “Les veus de 
dilluns” format per 25 dones.

En les diferents marxes van 
participar els ajuntaments 
de Begues, Castelldefels, 
Castellví de Rosanes, Cornellà 
de Llobregat, El Papiol, 
Esplugues de Llobregat, 

Gavà, Molins de Rei, Sant 
Boi de Llobregat, Sant Feliu 
de Llobregat, Sant Joan 
Despí, Sant Just Desvern, 
Sant Vicenç dels Horts, Santa 
Coloma de Cervelló, i Torrelles 
de Llobregat, així com, grups 
polítics, sindicats, el Consell 
Esportiu del Baix Llobregat, 
i en especial,   les dones 
d’entitats i associacions.

S’incrementa el nombre de 
viatges a la línia de bus 902 
Són quatre les noves expedicions centralitzades en 
els moments de major flux de viatgers que uniran els 
municipis de Begues i Gavà 

La línia de bus 902 que uneix els municipis de Begues i 
Gavà ha incrementat nombre de viatges que realitza, 
ja que el Departament de Territori i Sostenibilitat de 

la Generalitat de Catalunya va donar el seu vistiplau per 
reforçar la línia. D’aquesta manera es dóna resposta a les 
demandes exposades pel consistori baixllobregatí pel que 
fa el funcionament d’aquesta línia. 

Horaris i recorregut
Concretament són quatre les expedicions que s'incorporen, 
dues d'anada i dues de tornada, i que vénen a reforçar la línia 
en les hores de major demanda. D'aquesta manera s'habilita un 
nou servei de Gavà a Begues, amb sortida a les 6.10 h i un altre 
de Begues a Gavà, que surt a les 6.40 h. Al migdia, i per reforçar 
l'autobús de Gavà de les 15.00 h, s’estableix una altra sortida a 
les 15.10 h a Gavà i una tornada a les 15.45 h a Begues.

A les millores en la quantitat d'expedicions de la línia que 
gestiona l'empresa concessionària Mohn SL, del grup 
Baixbus, se suma també la consolidació del nou recorregut 
i de la parada establerts des del passat 1 d'octubre amb 
l'objectiu de donar servei al Centre Residencial Novaurora 
en les expedicions que circulen per la Zona Esportiva 
de Begues. En el seu conjunt totes aquestes mesures 
suposaran una despesa de 30.000 € que serà assumida 
íntegrament pel Departament de Territori i Sostenibilitat.
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com

SOCIETAT

Madrid va acollir el lliu-
rament dels premis 
del Programa TOP 

20, que des de fa setze anys 
concedeix l’empresa IASIST. 
Uns guardons on es valoren 
un conjunt d’indicadors as-
sistencials i de processos de 
gestió de més de 150 hospi-
tals d’arreu de l’Estat espan-
yol. L’excel·lència, la bona 
qualitat assistencial i de fun-
cionament de molts centres 
hospitalaris de Catalunya va 
quedar, de nou, de manifest. 

D’un total de 63 premis lliu-
rats, 18 hospitals catalans 
han obtingut fins a 24 guar-
dons, la qual cosa suposa un 
reconeixement a la seva tas-
ca. Els guardons es van divi-
dir en dues categories. En la 
Gestió Hospitalària Global 
cal destacar els concedits a 
l’Agrupació Sanitària Sant 
Joan de Déu-Hospital Clínic 
de Barcelona i l’Hospital de 
Viladecans. D’altra banda, 

el Parc Sanitari Sant Joan de 
Déu de Sant Boi de Llobre-
gat li van concedir el premi a 
la categoria Àrea de la Dona.  

Avaluació
Els guardons Hospitals TOP 
20 avaluen hospitals basant-
se amb indicadors objectius 
obtinguts a partir de dades 
registrades de forma ru-
tinària, i ofereixen al sector 
sanitari una comparativa útil 
per a la millora de resultats, 
segons criteris de qualitat, 

funcionament i eficiència.
En aquest sentit, segons 
l’avaluació del Programa, els 
Hospitals TOP 20 mostren el 
millor balanç de resultats en 
el 46% de les àrees clíniques 
i en el 39% dels processos, 
millorant l’eficiència en un 
47% i la productivitat en un 
27%. A més, destaquen per 
una reducció de les readmis-
sions que se situa entre el 
6% i el 70% en 23 processos i 
de la mortalitat en més d’un 
30% en 11 patologies.

L’Hospital de Viladecans rep el guardó 
a la Gestió Hospitalària Global 
També el va rebre l'Agrupació Sanitària Sant Joan de Déu-
Hospital Clínic de Barcelona, mentre que el Parc Sanitari 
Sant Joan de Déu de Sant Boi de Llobregat li va ser concedit 
el premi a la categoria Àrea de la Dona

Molins acull una jornada de formació 
de responsables polítics de joventut 
Hi van participar 50 càrrecs electes –regidors i consellers- 
de l’Àrea Metropolitana de Barcelona

El Departament de Be-
nestar Social i Família, 
a través de la Direcció 

General de Joventut, va 
organitzar a la Federació 
Obrera-Centre Cívic i Cultu-
ral de Molins de Rei una jor-
nada de formació adreçada 
a responsables polítics de 
joventut del món local. Hi 
va participar una cinquan-
tena de regidors i consellers 
comarcals de l’àrea metro-
politana de Barcelona.

Amb el lema “Intervenir en 
joventut des del món local”, 
l’objectiu va ser millorar el 
coneixement dels càrrecs 

electes sobre les políti-
ques de joventut i sobre 
els recursos existents per 
a desenvolupar-les a nivell 
local o comarcal. A banda 
d’oferir formació teòrica 
i pràctica, la trobada va 
consistir a generar debat 
i intercanvi d’experiències 
entre els assistents.

Programa
La jornada va començar 
amb la ponència “Els rep-
tes de les regidories i de les 
conselleries de joventut” 
que ha permès als partici-
pants conèixer la realitat 

del jovent del país (quines 
són les seves principals difi-
cultats i quines estratègies 
tenen per a superar-les) 
i també quin és el model 
i l’evolució de les políti-
ques juvenils al país fins a 
l’actualitat (competències 
del Govern, què regula la 
Llei de Polítiques de Joven-
tut i què estipula el Pla Na-
cional de Joventut 2020).

La segona sessió va con-
sistir en un taller on es va 
analitzar el paper dels ajun-
taments, els consells co-
marcals i altres organismes 
en el desenvolupament de 
les polítiques de joventut. 
La darrera ponència “Re-
cursos per a les polítiques 
locals de joventut” va pre-
sentar les eines, serveis i re-
cursos que la Direcció Ge-
neral de Joventut, l’Agència 
Catalana de la Joventut i 
altres institucions posen a 
l’abast dels ens locals per-
què puguin desenvolupar 
les seves polítiques adreça-
des a la gent jove.
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SOCIETAT
Se celebren les Jornades de la 
Discapacitat de Sant Joan Despí 

Del 20 al 30 de novembre es va celebrar a Sant Joan Des-
pí les XI Jornades de la Discapacitat que van tenir com 
a eix protagonista l’art, com a un dels grans mitjans 

d’expressió dels éssers humans. Per aquest motiu, algunes 
de les activitats d'aquestes jornades es van centrar en dis-
ciplines artístiques com el teatre, la pintura, l'escultura o la 
música. La primera activitat va ser un festival benèfic amb 
actuacions de diferents entitats i grups musicals organitzat 
per l'associació de familiars residència de disminuïts Josep 
Mas i Dalmau. El fons recollits es destinaran a la creació 
d'una aula multisensorial en aquesta residència.

L’Ajuntament de Torrelles té 
dos projectes per a Cesalpina

L’Ajuntament de Torrelles de Llobregat va iniciar el 
passat 21 de novembre un procés participatiu que 
pretén conèixer l’opinió dels veïns i veïnes sobre dos 

projectes que es volen dur a terme al barri de Cesalpina. El 
primer vol facilitar la mobilitat a peu i preveu crear un nou 
itinerari que permetrà superar els pendents i connectar 
diversos carrers entre sí. El segon projecte consisteix en 
la construcció d’un nou parc que comptarà amb diversos 
serveis. En aquest procés, que finalitzarà al mes d’abril del 
2016, hi poden participar tots els veïns i veïnes del barri 
però també qualsevol ciutadà de Torrelles de Llobregat.

Campanya a Sant Just per reduir 
el malbaratament alimentari 

En el marc de la Setmana Europea de la Prevenció de Re-
sidus -del 21 al 29 de novembre-, Sant Just Desvern va 
realitzar una campanya per fomentar que les persones 

que dinin o sopin a restaurants i hotels del poble es puguin 
endur en una carmanyola el menjar que no hagin consumit. 
Per facilitar-ho, es van distribuir carmanyoles i bosses als es-
tabliments adherits. També es va disposar de material expli-
catiu de la campanya. D’aquesta manera, quan arribi a casa, 
podrà aprofitar el menjar que no s'ha acabat, congelar-ho 
per un altre dia o convertir les sobres en una recepta original. 

L’alcaldessa de Gavà, Ra-
quel Sánchez Jiménez, 
i el rector de la UAB, 

Ferran Sancho, van signar 
un conveni de col·laboració 
per a la creació del Campus 
d'Arqueologia UAB de les 
Mines de Gavà. La creació 
del campus possibilitarà la 
investigació i el desenvolu-
pament de treballs arqueo-
lògics, estudis de materials 
arqueològics i la realització 
de diferents reunions es-
pecialitzades en l’àmbit de 
l’arqueologia prehistòrica 
i del patrimoni cultural. 
D’altra banda, constituirà 
una eina essencial en la for-
mació dels estudiants tant 
de grau com d’estudis de 
postgrau. La nova seu del 
campus pretén continuar 
així dinamitzant el patrimo-
ni arqueològic del municipi 
per a la difusió dels resul-
tats científics en els àmbits 
acadèmics i del públic ge-

neral, tot contribuint així a 
promoure el Parc Arqueo-
lògic de les Mines de Gavà 
com a espai de referència 
en els diferents àmbits.

El campus permetrà la do-
cència de camp de graus, 
màsters i doctorats impar-
tits per la UAB en l'àmbit 
de l'arqueologia tant al ja-
ciment com al Parc i al Mu-

seu. Així mateix, facilitarà les 
activitats de recerca i el des-
envolupament científic en el 
camp de l'arqueologia i del 
patrimoni i estarà al servei 
de tota la comunitat cien-
tífica nacional i obert a la 
col·laboració internacional 
en l'àmbit de la recerca.

L’alcaldessa de Gavà, Ra-
quel Sánchez va explicar 

durant l’acte de presentació 
que “aquest conveni supo-
sa molt més. En concret, 
reforçar el vincle entre la 
universitat i la ciutada-
nia que ens permetrà fer 
aquesta transferència entre 
el coneixement i la societat 
que és a través d’aquesta 
col·laboració social que és 
posar en pràctica, sobre 
el terreny aquest conei-
xement”. Mentrestant, el 
rector de la UAB, Ferran 
Sancho, va afirmar que 
“m’encanta poder signar 
aquest entre dues institu-
cions públiques donat que 
“tant la Universitat com 
l’Ajuntament tenim una ma-
teixa aspiració la del servei 
a la nostra societat i si es fa 
d’una forma col·laborativa 
tots hi sortim guanyant. 
Com a Universitat som 
partidaris de la coopera-
ció, de la col·laboració per 
posar en marxa projectes.”

Gavà estrena nova seu del 
campus arqueològic de la UAB 
El conveni de col·laboració entre l’ajuntament i la universitat converteix 
el Parc Arqueològic de les Mines en un punt de trobada en la investigació 
i el desenvolupament de treballs, estudi de materials i reunions
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Sant Boi parla d’educació, origen 
social i oportunitats de futur 
El sociòleg de la UAB, Xavier Martínez Celorrio, va reclamar en 
la seva ponència més inversió pública i respostes innovadores 
del professorat en la sessió del Pacte local per la inclusió

L'educació, l'origen so-
cial i les oportunitats 
futures de les persones 

va ser el tema principal del 
nou plenari del Pacte local 
per la inclusió de Sant Boi 
de Llobregat. Xavier Mar-
tínez Celorrio, sociòleg de 
la Universitat de Barcelo-
na i expert en sociologia 
de l'educació, desigualtats 
educatives i polítiques so-
cials, va obrir el debat sobre 
el tema amb una ponència. 
L'acte va comptar amb la 
presència d'unes 70 perso-
nes, representants dels di-
ferents organismes i entitats 
signants d'aquest compro-
mís col·lectiu vigent des de 
l'any 2010 a Sant Boi. 

Xavier Martínez va afirmar 
en la seva ponència que “hi 
ha una contradicció en el 
sistema educatiu, que dóna 
oportunitats a les persones 

i té una funció igualadora 
entre elles, però alhora re-
produeix i fins i tot accentua 
les desigualtats existents en 
la pròpia societat, sobretot a 
partir de l'ESO”. També va as-
segurar que l’educació “pot 
ser un gran instrument per 
lluitar contra les desigualtats 
i per augmentar les oportu-
nitats i les aspiracions dels 
sectors més desafavorits de 
la societat, però que, per fer-

ho possible, cal apostar per 
destinar-hi més recursos i 
oferir respostes innovadores 
dins les aules.”

També es va mostrar parti-
dari de destinar recursos per 
garantir una educació públi-
ca universal, equitativa i gra-
tuïta dels 0 als 18 anys, sen-
se segregació de l'alumnat i 
amb una política de beques 
més justa. Així mateix, va 
advocar per incentivar la 

innovació als centres edu-
catius i entre el professorat 
per superar els mètodes 
tradicionals renovant les di-
dàctiques, treballant més en 
xarxa i de manera comuni-
tària i esdevenint veritables 
agents de canvi cap a una 
ciutat educadora. 

Nova etapa 
L'alcaldessa, Lluïsa Mo-
ret, va anunciar que a 
principis de l'any vinent 
l'Ajuntament convocarà 
un procés participatiu per 
obrir una nova etapa del 
Pacte per la inclusió social. 
La intenció és redefinir els 
objectius, per donar una 
resposta col·lectiva adap-
tada als reptes actuals en 
la prevenció i l'atenció a si-
tuacions de vulnerabilitat, 
pobresa i exclusió social. 
L'educació, ha dit, hi ha de 
tenir un paper fonamental. 

SOCIETAT
El bus urbà de Pallejà serà molt 
més econòmic per a la ciutadania 

Les noves ordenances fiscals aprovades per l’Ajuntament 
de Pallejà suposen un benefici econòmic per als ciutadans 
que resideixen al municipi baixllobregatí com per les per-

sones de fora de la població que utilitzin el transport públic. 
El Ple va decidir abaixar el preu de la T-Escolar, que passarà de 
30€ a 25€.  A més, s’ha aprovat la creació de tres nous títols de 
transport, que tindran un preu de 5€ per a l’abonament de 10 
viatges. Són la T-Majors de 65 anys, la T-Família nombrosa i la 
T-Família monoparental. L’adquisició d’aquests títols suposa 
un estalvi del 50% respecte al bitllet senzill per a les persones 
que compleixin els requisits per beneficiar-se’n. Pel que fa a la 
resta de tarifes, queden congelades durant l’any vinent. 

Prop de les persones amb 
trastorn del llenguatge verbal

Un total de quinze d’establiments de Gavà participen en 
el projecte “Entén el teu entorn amb pictogrames” que 
l’entitat Edutea impulsa arreu del territori col·locant un 

pictograma amb el dibuix esquemàtic al·lusiu a l’oferta del seu 
negoci amb l’objectiu que sigui entenedor per a les persones 
que pateixen algun tipus de trastorn del llenguatge verbal com 
els que, per exemple, estarien dins l’espectre de l’autisme. De 
moment, el projecte arrenca, segons ha explicat el president 
d’Edutea, Xavi Rojo, “ha iniciat el procés d’implementació en el 
sector comercial i la resposta està essent extraordinària. Estem 
molt contents i molt animats a continuar.”

Millores al Mercat Municipal i 
carrers de Sant Just Desvern 

S’ha renovat la pavimentació del carrer Daniel Cardona i Civit 
amb asfalt imprès de color ocre. Aquesta actuació millorarà 
l'accessibilitat de les persones a l'edifici consistorial i farà 

que sigui una zona més agradable. D’altra banda, els treballs de 
renovació i arranjament dels vestidors i banys del Mercat Mu-
nicipal ja estan enllestits. L'actuació ha tingut un pressupost de 
gairebé 113.000€ que es van destinar  a habilitar lavabos segre-
gats per dones, homes i persones discapacitades, vestidors per 
les persones que treballen al Mercat i un petit espai de neteja.

Te ayudamos a que te ayuden
¿Necesitas una persona de confianza para que cuide de tus hijos o de tus
personas mayores? ¿Alguien que te ayude con las labores del hogar?
¿Un profesor para dar clases particulares a tus hijos?

Los servicios que ofrecemos son:
· Asistentas para el hogar
· Personal para el cuidado de mayores
· Canguros
·  Profesores particulares
· Tele-asistencia

El proceso de selección, llevado a cabo por 
Emejota Serveis, es una clara inversión

en rapidez, fiabilidad, seguridad y tranquilidad.
¡Ponte en contacto con nosotros!

¡Buscaremos la mejor solución para tus necesidades!

Te beneficiarás de un 50 % de descuento
(válido hasta 31/01/2016)Info. 93 172 86 74    emejota@emejotaserveis.xyz

T. 93 656 68 67

www.construclam.com

Construccions S.L

Fundada en 1995, se ha 
consolidado como empresa 
constructora de referencia, 
gracias a su alto grado de 
profesionalidad y servicio.

TRABAJOS VERTICALES
DEPARTAMENTO DE ARQUITECTURA 
PROYECTOS DE OBRA MAYOR Y MENOR
REHABILITACIÓN INTEGRAL DE EDIFICIOS 
TRAMITACIÓN DE LICENCIAS DE OBRA Y SUBVENCIONES
MANTENIMIENTO DE EDIFICIOS Y NAVES INDUSTRIALES 
OBRA NUEVA  -  REFORMAS INTERIORES Y DECORACIÓN

SE REALIZAN LOS 
PRESUPUESTOS SIN COMPROMISO
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Rbla. Anselm Clavé,32  |  08940 Cornellà de LLobregat | www.latiendadepisos.com | info@latiendadepisos.com
Tel. 93 474 00 77 - 670 27 50 78

25años
enCornellà

250.000€uros

Planta baja con terra-
za, recien reformado 
a estrenar, todo nue-
vo, pocos vecinos, 
super-habitacion de 
matrimonio, terraza 
soleada amplia, coci-
na nueva, baño nue-
vo ducha a tierra.

Gran piso de 4 habita-
ciones originalmente, 
reformado y transforma-
do en piso de 2 habita-
ciones amplias, gran sa-
lon-comedor de 22m2, 
con salida a balcón exte-
rior con sol de mañana y 
de tarde, muy bien co-
municado con ffcc, bus, 
metro, renfe tranvia etc, 
zona de colegios, guar-
derias, institutos, zona 
deportiva comercial 
centro de la ciudad etc...

Cornella riera junto splau y estadio de futbol zona 
deportiva, colegios, guarderias, estacion fgc. metro, 
renfe bus, todo a un paso. 3 habitaciones, cocina y 
baño reformados, aire acondicionado y calefaccion, 
2º real de altura, pocos vecinos.

Junto verge de montserrat y carretera de la 
marina, 2 plantas, patio, trastero-estudio, 4 
habitaciones, a rehabilitar, orientacion mar.

CORNELLA - JTO. RAMBLA 
IMPRESIONANTE PISO DE 

138m2 + 14 m2 DE TERRAZA 
4 HAB. + VESTIDOR, 2 BAÑOS 
COMPLETOS, UNO EN SUITE, 

COMEDOR DE 30M2 CON 
SALIDA A BALCÓN PARKING 

OPCIÓN ¡¡ INFORMESE !!

Piso en cubellas playa, 2ª linea de playa, de 
60m2, + 30m2, de terraza, 2 hab., vistas al mar, , 
para vivir todo el año ó vacaciones, 1º de altura.

Piso reformado,  de 95m2, 4 habitaciones 
todas amplias 3 de matrimonio, ascensor, 
exterior a calle con sol y luz natural, cocina 
con patio amplio, al aldo del paseo ff.cc.

CORNELLÀ ZONA DEPORTIVA NUEVA CORNELLÀ JUNTO SPLAU CORNELLA 
Junto Paseo FFCC / Zona Deportiva

CORNELLA - RIERA
Junto SPLAU /Zona Deportiva

EL PRAT DE LLOBREGAT
CASA ANTIGUA EN EL CENTRO

CUBELLAS

115.000€uros

CORNELLA 
Junto Rambla

320.000€uros

149.900€uros155.000€uros 118.000€uros 95.000€uros
!! Piso GANGA ¡¡

Zona Riera
3 Habitaciones

Balcón
a reformar

79.000€uros
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1276€

35€/Mes
Pago al contado

1.160€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com

SOCIETAT

L’Observatori Comarcal 
del Baix Llobregat ha pu-
blicat l’informe trimes-

tral de la conjuntura labo-
ral. Referent a l’esctructura 
productiva ha augmentat la 
població assalariada durant 
el tercer trimestre de 2015, 
però aquest increment no 
ha anat acompanyat d’un 
augment del nombre de 
centres de cotització a la Se-
guretat Social ni del nombre 
de treballadors del règim 
autònom, que han disminuït 
respecte el segon trimestre.

Pel que fa a les activitats 
que més creixen en afilia-
ció, s’hi troben les activitats 
d’educació, les de serveis de 
menjar i begudes i les de ser-
veis socials sense allotjament. 
En canvi, es dóna una caigu-
da de la població afiliada en 
activitats d’administració 
pública, activitats esportives 
i d’entreteniment, i comerç al 
detall. En termes interanuals, 
les activitats de serveis de 
menjar i begudes són les que 
protagonitzen l’augment 
d’afiliació, així com les acti-

vitats de serveis a edificis i 
jardineria. En aquest tercer 
trimestre de 2015 la població 
ocupada al Baix Llobregat 
continua augmentant tant 
pel que fa a la dinàmica glo-
bal com a la dinàmica pròpia.

Atur registrat
L’atur registrat a la comar-
ca augmenta lleugerament 
aquest trimestre, però en ter-
mes interanuals es manté el 
descens en el nombre de per-
sones aturades. L’increment 
de l’atur en aquest trimestre 

es dóna sobretot entre les 
persones joves de menys de 
25 anys i en el grup d’edat en-
tre 25 i 34 anys, i especialment 
entre les dones. Comparant 
amb el mateix període de 
l’any anterior però, continua 
la disminució de l’atur regis-
trat en tots els grups de sexe 
i edat, amb l’excepció de les 
dones de més de 55 anys.

El 14,1% de les persones atu-
rades tenen nacionalitat es-
trangera, una proporció que 
es situa per sota de l’Àmbit 

metropolità i del conjunt de 
Catalunya. D’altra banda, les 
activitats relacionades amb 
l’administració pública, les 
activitats relacionades amb 
l’ocupació (inclou ETT) i 
l’educació, són les activitats 
econòmiques anteriors de 
les persones aturades que 
més augmenten l’atur a les 
oficines de treball durant el 
tercer trimestre d’aquest any.

Les activitats especialitzades 
de la construcció, el col·lectiu 
sense ocupació anterior i el 
comerç, tan a l’engròs com al 
detall, per contra, són algunes 
de les activitats que han dis-
minuït el nombre de persones 
aturades aquest trimestre.

El nombre de persones per-
ceptores de prestacions per 
desocupació disminueix 
aquest trimestre, i tot ple-
gat fa que la proporció de 
perceptors de prestacions 
sobre el total d’atur dismi-
nueixi fins al 54,4% del total 
de persones registrades a 
les oficines, una de les xifres 
més baixes dels darrers anys.

Contractació
Disminueixen en 103 els 
contractes registrats res-
pecte el trimestre ante-
rior. En termes interanuals 
però, la contractació 
s’incrementa respecte al 
mateix període de 2014. 
La contractació disminueix 
en un -0,2% respecte al tri-
mestre anterior, però aug-
menta en un 9,5% respecte 
el tercer trimestre de 2015.

Els contractes disminuei-
xen tant per la banda de 
la contractació indefini-
da com de la temporal. El 
88,7% dels nous contractes 
d’aquest trimestre han es-
tat temporals, proporció 
que es manté respecte el 
trimestre anterior. Per sec-
tors econòmics, els que més 
han disminuït el nombre de 
contractes aquest trimestre 
han estat el comerç, la res-
tauració i l’hoteleria, seguit 
de l’Administració pública 
i l’educació. Els serveis a la 
producció, en canvi, són els 

que més augmenten la con-
tractació aquest trimestre.

Tot i la disminució, les ac-
tivitats que concentren 
la proporció més gran de 
contractes respecte el total 
són el comerç, restauració 
i hoteleria (concentren el 
25% del total de contrac-
tes), seguides dels serveis a 
la producció, que concen-
tren el 24% dels contractes 
d’aquest trimestre.

El 36,6% de les contracta-
cions registrades van ser 
per a ocupacions elemen-
tals i un altre 21,9% per a 
treballadors de restaura-
ció, personals i venedors. 
La contractació de per-
sones estrangeres no se-
gueix la mateixa tendència 
que el global de la con-
tractació. Així, els contrac-
tes a estrangers augmen-
ten respecte el trimestre 
anterior i es situen en un 
14,5% del total de contrac-
tes (per sota de la mitjana 
del conjunt de l’àmbit me-
tropolità i de Catalunya).

Augmenta la població assalariada en el tercer 
trimestre al Baix Llobregat
Aquesta pujada no ha anat acompanyada d’un increment del nombre de centres de cotització 
a la seguretat social ni del nombre de treballadors que estan en el règim d'autònom
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Más que una empresa inmobiliària
Assessors i Consultors Clau Immobiliaris SL se convierte en el pionero en la 
comarca en su sector en disponer del sello de la Unión de Consumidores 
de Cataluña que garantiza transparencia y calidad de servicio

PUBLIREPORTATGE

Assessors i Consultors 
Clau Immobiliaris SL 
da un paso más para 

ofrecer a sus clientes un 
servicio de calidad con todas 
las garantías posibles. La 
empresa cornellanense se 
convierte en la pionera en la 
comarca en obtener el sello 
de la Unión de Consumidores 
de Cataluña (UCC).

De este modo, con este con-
venio firmado recientemen-
te, se asume el decálogo 
de buenas prácticas para el 
funcionamiento de oficinas 
inmobiliarias pactadas con la 
UCC. Un aval a la gestión dia-
ria que desarrolla Assessors 
i Consultors Clau Immobilia-

ris SL en un sector donde se 
pueden generar conflictos. 
Según su gerente, Claudio 
Huguet, "no nos ha dado 
miedo estar sujetos a una 
normativa de consumo por-
que ya hace muchos años 
que estamos trabajando en 
la línea que marca la UCC".

El acto de firma se realizó 
precisamente en la sede de 
la empresa que tiene en Cor-
nellà de Llobregat donde 
cabe destacar la presencia 
del alcalde, Antonio Balmón 
así como el presidente de la 
Unión de Consumidores de 
Cataluña (UCC), Salvador Do-
mínguez. Para Huguet, "los 
que nos dedicamos a vender 
y alquilar pisos o locales tene-
mos una etiqueta que nos ha 
puesto la gente y no hay ma-
nera de sacarla. La voluntad 
era diferenciarme del resto. 

Así pues más que un vende-
dor soy un asesor-consultor, 
una especie de abogado, 
para todas aquellas personas 
que buscan soluciones a sus 
problemas inmobiliarios".

El alcalde, Antonio Balmón, 
explicó en su intervención du-
rante el acto que este tipo de 
compromisos "están bastante 
bien para las personas de la 
ciudad que quieren sacar ade-
lante proyectos empresariales. 
Tener un reconocimiento de 
este nivel avala sus conductas 
y refuerza el espíritu de mucha 
gente que quiere aportar y 
mejorar las cosas".

Por otra parte, Salvador Do-
mínguez asegura que este 
distintivo "tiene un valor aña-
dido que da el aval de una 
asociación de consumidores. 
Además para la empresa y 

para el consumidor es una 
garantía de que este comer-
ciante o empresa realiza sus 
contratos y su publicidad 
con transparencia y sin en-
gaños. Aunque si hubiera 
alguna discrepancia por 
diferentes motivos, la UCC 
se convierte en mediadora 
para que el consumidor y el 
comerciante no se enfrenten 
en un juzgado y se encuentre 
una salida positiva para am-
bas partes". El presidente de 
la UCC considera que "cada 
vez el consumidor es más 
responsable y exigente. Por 
tanto, el comerciante que se 
esconde, tiene miedo y no 
se abre se quedará atrás. 
Es bueno que los comer-
ciantes se pongan a dis-
posición del consumidor. 
La relación entre este y el 
comerciante es el que dará 
vida y progreso en el país".

Aniversario
El próximo mes de marzo se celebrará el 
décimo aniversario de Assessors i Consultors 
Clau Immobiliaris SL. Una década de intenso 
trabajo de una empresa familiar pionera en la 
comarca en ofrecer un servicio personalizado 
y profesional "adaptándonos a las necesidades 
del cliente adquiriendo un compromiso con 
los objetivos deseados. Nosotros somos 
asesores-consultores donde lo más importante 
es la persona y las familias que confían en 
nuestros servicios",  tal como explica Claudio 
Huguet. Han sido diez años de intenso trabajo 
que ha hecho de la empresa una de las más 
reconocidas en el Baix Llobregat y en el resto 
de Cataluña. "Esta es la línea que nos hemos 
marcado y queremos mantener en el futuro. 
Servicio, compromiso y honestidad".

Maria José Bermejo (administradora), Antonio Balmón (alcalde de Cornellà), Santiago Domínguez (presidente de la UCC) i Claudi Huguet (gerent)
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Ja fa unes setmanaes que va 
arrencar la campanya de vacu-
nació contra la grip 2015-16 a 

Catalunya i, naturalment, en el Baix 
Llobregat. Com cada any, l’objectiu 
és, fonamentalment, evitar les com-
plicacions de la grip en les persones 
amb problemes de salut crònics, 
edat avançada o altres condicions 
que les fan especialment suscepti-
bles als efectes d’aquesta malaltia. 

En números
Segons fons del Departament de 
Salut enguany es distribuirà un 
total de 1.200.000 dosis de vacu-
nes per tal d’immunitzar els grups 
de població que es consideren 
prioritaris i respecte dels quals 
s’ha arribat a consens per dur-ho 
a terme amb la resta de comuni-
tats autònomes i el Ministeri de 
Sanitat, Serveis Socials i Igualtat. 

Del total, a la Costa de Ponent –
distribució territorial en la que 
forma part el Baix Llobregat, 
l’Hospitalet de Llobregat i Pene-
dès- s’han lliurat al Servei de Ges-
tió Integral de Vacunes (SEGIV) un 
total de 216.088 dosis, que repre-
senta un 18% del total de dosis 

previstes. D’altra banda, del total 
de dosis que ha rebut el SEGIV ja 
s’han distribuït als diferents cen-
tres sanitaris unes 212.000 dosis, 
i del total de dosis lliurades als 
centres, consten com a adminis-
trades, més de 180.000 dosis (a 
finals de novembre).

Als CAP
Les vacunes estan disponibles als 
Centres d’Atenció Primària (CAP) 
i la durada prevista de la cam-
panya és de dos mesos. Atès que 
normalment la temporada co-
mença entre finals de desembre i 
començaments de gener, durant 
tot el període vacunal es pot fer la 
vacunació adequada. Els Centres 
d’Atenció Primària s’ha organitzat 
la seva activitat per administrar les 
vacunes durant tot aquest període. 

Grups de risc
Els grups de risc a vacunar són les 
persones amb alt risc de complica-
cions, entre les quals hi ha les que 
pateixen certes malalties cròni-
ques (pulmonars, cardiovasculars, 
diabetis, insuficiència renal, etc.), 
les internades en institucions tan-

cades (residències geriàtriques, 
centres de malalts crònics, i de sa-
lut mental,   etc.), les dones emba-
rassades, les persones amb obesi-
tat mòrbida i totes les persones de 
60 o més anys d’edat.

També s’han de vacunar els qui 
poden transmetre la grip a les 
persones d’alt risc, especialment 
els professionals de la salut i els 
d’institucions amb persones d’alt 
risc, com ara residències geriàtri-
ques o centres de malalts crònics, 
i cuidadors familiars.

Embarassades, majors de 60 anys, 
amb obesitat mòrbida, interna-
des en institucions tancades, que 
pateixen malalties cròniques o 
professionals de la salut, entre els 
grups prioritaris de vacunació

La cobertura de la vacunació antigri-
pal en persones grans a Catalunya 
i les altres comunitats autònomes 
de l’Estat és de les més altes a ni-
vell internacional, però no arriba a 
l’objectiu del 75% en els més grans 
de 65 anys marcat per l’Organització 
Mundial de la Salut. La cobertura en 
les persones joves amb malalties 
cròniques és més baixa. 

El Baix Llobregat es vacuna contra la grip
El Departament de Salut distribueix 1.200.000 dosis, de les quals unes 216.088 es destinen al Penedès, la 
nostra comarca i l’Hospitalet (distribució territorial Costa de Ponent) que representen un 18% del total 

SANITAT
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Els Mossos d’Esquadra activen el Pla Grèvol 2015/16
Durant les festes nadalenques i el període de rebaixes funcionarà un dispositiu especial policial per 
a la prevenció de delictes que poden afectar els ciutadans i ciutadanes de la comarca

Des del passat 30 de no-
vembre de 2015 fun-
ciona a tota la comarca 

el Programa Operatiu Esta-
cional de Seguretat Grèvol 
2015/16, amb l’objectiu de 
donar resposta a la situació 
específica de seguretat que 

s’esdevé durant el període 
nadalenc a Catalunya. Una 
situació que està condi-
cionada per la variació de 
l’activitat socioeconòmica 
al llarg de tot aquest perío-
de i conseqüent variació en 
l’activitat delictiva. Per tant, 

des de Mossos d’Esquadra 
s’ha engegat un dispositiu 
que té especial cura en la 
prevenció de les infraccions 
penals que poden afectar 
de manera més directa als 
ciutadans que es troben 
gaudint d’aquest període de 

festivitats. Aquest programa 
operatiu estacional de segu-
retat romandrà vigent fins a 
l’onze de gener.

Diverses actuacions
Una de les primeres ac-
tuacions dels Mossos 
d’Esquadra és dur a terme 
una campanya informativa 
mitjançant contactes amb 
les entitats relacionades 
amb el món econòmic, la 
convivència, la seguretat 
ciutadana i la mobilitat, 
a les quals es facilitaran 
consells de seguretat per 
a prevenir els fets delictius 
més habituals en aquesta 
època de l’any. 

D’altra banda, ja s’estan 
duent a termes les accions 
operatives de seguretat 
ciutadana encaminades a 
prevenir la delinqüència 
en els àmbits estratègics 
durant aquesta època de 
l’any. A més, igual que en 
anteriors campanyes, es 
contempla l’enviament de 

consells de seguretat per 
correu electrònic a aquells 
comerciants o col·lectius 
que operin a la demarca-
ció territorial.

Amb motiu també de les 
especials característiques 
d’aquestes dates festives 
s’ha potenciat el treball pre-
ventiu en l’àmbit de la con-
vivència i més concretament 
en l’àmbit nocturn, encami-
nades  a la prevenció de 
delictes en el carrer, incidint 
en els furts i els robatoris 
amb violència i intimida-
ció, així com tot allò que 
relaciona amb la mobilitat 
i el notable augment de 
persones que fan ús dels 
transports públics i privats 
a la franja nocturna, amb 
especial atenció al con-
sum d’alcohol i drogues i 
la conducció de vehicles.

Nivell d’alerta 4
Aquest any, com a con-
seqüència de les circum-
stàncies actuals –amenaça 

terrorista- s’ha activat el ni-
vell d’alerta 4 sobre 5. Les 
accions del Pla Grèvol 2015 
tenen especial cura dels 
punts considerats estratè-
gics i d’interès policial. En 
aquest camp, les accions 
de prevenció i de protec-
ció s’orienten cap a la ciu-
tadania en general, però 
de manera específica, cap 
a les infraestructures críti-
ques i/o estratègiques, les 
grans infraestructures de 
transport, lloc d’afluència 
massiva de persones com 
ara centres comercials, 
col·lectius potencials de 
risc, i centres i organismes 
oficials, així com els indrets 
o edificis d’especial interès 
que tinguin un caràcter 
simbòlic o emblemàtic.

A més s’intensifica la coordi-
nació amb les policies locals 
i es fan patrulles mixtes en 
aquells municipis que així 
ho acordin els cossos de se-
guretat presents.

SEGURETAT
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C/Vista alegre, 19 - Cornellà de Llobregat - 93 375 41 53  -  FRENTE MERCADO MARSANS              www.boutiquebely.com

Visita nuestra página de Facebook / Boutique Bely
Y verás las novedades que ponemos cada semana. 
Ademas irás viendo las ofertas y descuentos antes 
que nadie.

Siempre encantadas de asesorarte. 
Bely: MªCarmen Tenorio y Carla Torrico

Regálate Moda estas Fiestas

Gracias por seguir confiando en BELY
después de tantos años!!!

Boutique Bely
NAF NAF · YERSE  · NKNNEKANE

INFORMACIÓN LOCAL/CORNELLÀ
El Citilab se convierte en una 
gran aula de estudio nocturna
El nuevo espacio para estudiar permanecerá 
abierto todo el año desde las 20 a las 8 horas

La Mostra de 
Pintors celebra 
los diez años
La exposición estará 
abierta hasta finales 
del próximo enero

Desde el 10 de di-
ciembre y hasta 
finales de enero, 

el Castell acoge la ex-
posición de la X Mostra 
del Grup de Pintors de 
Cornellà. Los autores 
locales expondrán sus 
obras más recientes de-
sarrolladas bajo diferen-
tes técnicas pictóricas. 
Muchas de las obras 
expuestas tienen como 
referentes personas, 
lugares, o lugares de 
la ciudad. Los amantes 
del arte pueden encon-
trar en esta muestra las 
creaciones de pintores 
ya conocidos, que han 
participado en ediciones 
anteriores, así como las 
composiciones de nue-
vos pintores. Y es que 
el Grupo de Pintores de 
Cornellà ya hace veinte 
años que se formó, y con-
tinúa siendo un colectivo 
dinámico, con vocación, 
que se nutre de artistas 
de todas las edades.

E centro para la innova-
ción social y digital, Ci-
tilab, ha acordado con 

el Ayuntamiento de Corne-
llà abrir un aula de estudio 
nocturna durante todo el 
año. El nuevo espacio para 
estudiar permanecerá abier-
to los 365 días del año, des-
de las 20 horas hasta las 8 
de la mañana, y los sábados 
y domingos, de 10 a 14 ho-
ras, y de 16 hasta las 8 de la 
mañana. La nueva aula de 
estudio municipal entrará 
en funcionamiento el 28 de 

diciembre, coincidiendo con 
la época de navidad y el pri-
mer periodo de apertura del 
resto de aulas de estudio de 
este curso escolar.

Con la puesta en marcha de 
este espacio permanente se 
pretende mejorar las condi-
ciones para facilitar el estu-
dio, unas condiciones que a 
veces son difíciles de tener 
al mismo domicilio. Las aulas 
están dotadas de conexión 
wi-fi y de algunos libros de 
referencia, son ideales tanto 

por la concentración indivi-
dual como para hacer tra-
bajos en grupo. Ahora, por 
primera vez, los estudiantes 
podrán disponer de un equi-
pamiento abierto durante la 
noche, este hecho posibilita-
rá el estudio más allá de los 
horarios en que habitual-
mente las instalaciones mu-
nicipales como las bibliote-
cas están cerradas al público. 

Co-innovació
Por otra parte, del 20 al 28 
de noviembre, el Citilab se 
acogió la segunda Setma-
na de la Co-innovació en 
el Baix Llobregat, organiza-
dajunto a Innobaix, el Con-
sell Comarcal i fundaciones 
afines de Viladecans i Sant 
Boi, Cada día, los talleres y 
actividades desarrollaron 
un eje temático para dar a 
conocer actividades inno-
vadoras: emprendedores, 
educación, séniors, diseño 
3D, moneda digital, robó-
tica, etc. La semana finalizó 
con una gran fiesta.

Se presenta el 
Conte de la Nit 
de Reis 2016
Sandra Moya  es 
la escritora y está 
ilustrado por Aina Ay

Como ya es tradición 
se presentó en el 
Castell de Cornellà 

el Conte de la Nit de 
Reis correspondiente a 
este año. “El tren dels 
somnis”, escrito por 
Sandra Moya e ilustra-
do por Aina Ay, han sido 
las autoras de este rela-
to infantil protagoniza-
do por el Mag Maginet. 
Ambas artistas locales 
están muy vinculadas 
desde jóvenes al Cam-
pamento Oriental, pri-
mero como voluntarias 
y, posteriormente, tra-
bajando al equipo de 
colaboradores El cuen-
to se distribuye entre 
los alumnos de infantil 
y primaria de las escue-
las de nuestra ciudad y 
también entre quienes 
visitan la carpa del Ma-
ginet, del 1 al 4 de ene-
ro, en el parque de Can 
Mercader. Además ya se 
puede descargar en la 
web municipal.

M iembros del 
Cuerpo de Agen-
tes Rurales lle-

varon a cabo una ac-
tuación contra la venta 
ilegal de pájaros fringí-
lidos en los alrededores 
de la Plaza Tàrrega de 
Cornellà de Llobregat. 
El objetivo de estas ac-
tuaciones policiales es 
el de evitar el comercio 
de aves silvestres captu-
rados en el medio natu-
ral, ya que la protección 
legal de estas aves lo 
prohíbe. Fueron identi-
ficadas y interceptadas 
dos personas justo an-
tes de que se dirigieran 
con los 72 pájaros de la 
especie jilgueros (Car-
duelis carduelis) en la 
Plaza Tàrrega con el fin 
de comercializarlos ilí-
citamente. Ninguna de 
las dos personas pudo 
acreditar la autorización 
excepcional que pudiera 
amparar su captura legal 
en el medio natural. 

Detenidos por 
la venta ilegal 
de aves
Fueron interceptadas 
dos personas con un 
total de 72 pájaros

Descuento de 1€ presentando este vale, 
en compras superiores a 10€

Nadal, temps d'amor, festa, il.lusió ...
Feliç 2016 us desitgem
des de El Jardí de Paris!!!

Din A5 / 145€  Din A6 /    95€
Alargados / 115€ 

Dípticos - Trípticos / 195€

5.000 - Flyers / Folletos / Octavillas

Desde: 

t. 615 873 344

¡Infórmate 
sin compromiso !

Papel Couché de 115 grs. 
Impreso a todo color 2 caras

Diseño e I.V.A. 
No incluido en el precio

Creación de Webs       Campañas    
Adwords     Alojamiento     Diseño 

Gráfico      Maquetación      SEO/SEM
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S E R V E I S

Tel. 93 377 99 19 / 678 55 37 30
totditserveis@totditserveis.com / www.totditserveis.com

C. Miranda, 32 baixos 08940 Cornellà de Llobregat

"Gràcies als nostres clients"

INFORMACIÓN LOCAL/CORNELLÀ
Un detingut per la venda de loteria 
i apostes esportives il·legals 
Operava al carrer Cristòfor Llargués del barri 
de La Gavarra i va intervenir material i diners

La Marxa “El 
Cuc” va arribar 
a la 52a edició
Va coincidir amb 
el Campionat de 
Catalunya de la FEEC

El Campionat de Ca-
talunya de Marxes 
Tècniques de la Fe-

deració d’Entitats Excur-
sionistes de Catalunya 
(FEEC) es va celebrar 
dins del marc de la “52a 
Marxa del Cuc”, que es 
va fer a la població va-
llesana de Rellinars. La 
marxa va estar organit-
zada  per la Unió Excur-
sionista de Catalunya de 
Cornellà (UECC), amb 
la col·laboració de l’AE 
Talaia i el Centre Excur-
sionista Molins de Rei. 
Pablo Corbí i Cristina 
González, del Club Mun-
tanyenc l’Hospitalet, 
es van proclamar cam-
pions de Catalunya, des-
prés de sumar només 74 
punts de penalització. 
Per primera vegada va 
tenir un sistema mixt, 
amb una primera part 
de sistema “dufour”, una 
intermèdia de sistema 
“cuc”, i una final amb sis-
tema descriptiu.

Agents de la Policia de 
la Generalitat-Mossos 
d’Esquadra de les Uni-

tats Regionals de Policia 
Administrativa de la Regió 
Policial Metropolitana Bar-
celona, Metropolitana Nord 
i Metropolitana Sud junta-
ment amb la Unitat Central 
de Joc i Espectacle van or-
ganitzar una intervenció en 
matèria de joc il·legal a di-
nou establiments ubicats en 
diferents municipis (Barce-
lona, Cerdanyola del Vallès, 
l’Hospitalet de Llobregat, 
Santa Coloma de Gramenet, 
Granollers, Sabadell i al barri 
de La Gavarra de Cornellà de 
Llobregat). 
Ells establiments, amb titu-
laritat d’una mateixa socie-
tat, disposaven de llicència 
municipal per desenvolu-
par activitats relacionades 
amb la compravenda d’or, 
enviament de diners a 
l’estranger i recàrrega de te-
lefonia mòbil, entre d’altres. 
L’objectiu de l’actuació va 
ser detectar la promoció i 

venda de loteria amb origen 
a la República Dominicana, 
així com la comercialització 
d’apostes esportives sense 
l’autorització administrativa 
necessària. 

Dinou actes
El dispositiu va acabar amb 
l’aixecament de 19 actes ad-
ministratives i la intervenció 
de material i diners relacio-
nats amb la pràctica del joc 
il·legal. Com a mostra, es van 
intervenir una gran quanti-
tat de resguards de loteria, 

d’apostes esportives i 2.330 
€ en efectiu, uns diners re-
lacionats amb aquestes ac-
tivitats il·legals. Cal destacar 
que es va detenir una per-
sona al carrer Cristòfor Llar-
gués. Les actes de denúncia, 
el material i els diners inter-
vinguts van ser tramesos a 
la Direcció General de Tri-
buts i Joc del Departament 
d’Economia i Coneixement 
de la Generalitat de Catalun-
ya a efectes de la incoació 
d’expedients administratius 
per infraccions molt greus.

Exposició de 
la dona en 
l’antiga Roma
Es pot visitar al Museu 
de Can Mercader fins el 
pròxim 28 de febrer 

Des del passat diu-
menge 6 de desem-
bre i fins al 28 de 

febrer es podrà visitar 
al Museu Palau Merca-
der l’exposició: ´Femina, 
ser dona a Roma’, una 
proposta comissariada 
per KuanUm, un equip 
de llarga trajectòria en 
recreació històrica ro-
mana i que amb motiu 
d’aquesta exposició, 
dóna a conèixer el món 
femení durant el període 
romà. Gràcies a l’anàlisi a 
partir de l’estudi de do-
cuments gràfics com els 
mosaics, les pintures o 
els aixovars funeraris, es 
podrà adquirir alguns co-
neixements sobre la juris-
prudència, les divinitats 
femenines, la seva relació 
amb el poder, el sexe, la 
literatura, la feina o els 
trucs de bellesa que prac-
ticaven, espais públics i 
espais íntims secrets que 
aquesta proposta exposi-
tiva ens pensa desvetllar.

Foto: Arxiu

L ’Ajuntament de Cor-
nellà permetrà frac-
cionar el pagament 

de l’IBI i altres tributs 
municipals (Impost 
d’Activitats Econòmi-
ques, la taxa de guals i 
reserva de la via pública, 
la taxa d’aprofitament 
de mercats, i la taxa per 
l’ocupació de terrenys 
públics com quioscos, 
etc.) en dotze terminis 
per facilitar als contri-
buents la seva liqui-
dació. L’objectiu de la 
mesura és que els pa-
gaments per concepte 
d’aquests tributs siguin 
menys quantiosos i dis-
tribuïts al llarg de l’any, 
facilitant d’aquesta ma-
nera que les famílies, 
especialment en el cas 
de l’IBI, no hagin de fer 
front a un únic paga-
ment important. Fins 
ara, els impostos i taxes 
es podien pagar en sis 
fraccions, entre els mesos 
de juny i novembre.

Es podrà 
pagar l’IBI en 
dotze mesos
També es pot acollir a 
aquesta modalitat en 
altres taxes municipals

POLLO RELLENO PARA RUSTIR
¡Elígelo a tu gusto por encargo para estas fiestas!

CHURRASCO-BUTIFARRA-CONEJO-TERNERA-POLLO 
CERDO-CORDERO-BUEY-CABALLO-POTRO-ELABORADOS...

Maestros Carniceros

C/ Rubio i Ors, 59 Cornellà

Las mejores carnes del mundo 
ecológicas y certificadas al mejor precio

Ternasco de Aragón · Cerdo Duroc · Ternera ecológica · Etc...

Servicio a domicilio
pedido mínimo 30€
tel. 93 474 16 59
At. Cliente: 8h a 20h

CATALANA: 
BUTIFARRA / HUEVO DURO / CIRUELAS / PIÑONES
RELLENO: 
JAMÓN / QUESO / BACON / PIÑONES
RELLENO MARISCO:
CARNE DE POLLO / GAMBAS / AJO Y PEREJIL

· Pollo asado (entero, 1/2, 3/4, 1/4)
· Conejo al ajillo
· Carnes asadas
· Arroces
· Fideuas
· Pescados y mariscos
· Croquetas variadas
· Canelones
· Platos variados

descuento directo en 
tienda  presentando 

ESTE CUPÓN1€
ABIERTO:
SABADOS, DOMINGOS Y FESTIVOS

ENCARGOS: t./ 934753466
c/ Avenir,1 esquina Ferrocarriles Catalanes
Cornellá (Barrio Centro)

Oferta no acumulable. Válida hasta 28/01/2016

Servicio de Catering
para grupos y eventos
(de lunes a viernes)
t./ 616 54 74 62

Elaboramos 
platos navideños por encargo
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EL MES EN IMATGES
Fotos:  Ajuntaments , Generalitat i arxiu

S’ha iniciat les feines de regeneració i conservació de la platja 
de Gavà per tal d’impulsar les accions necessàries per evitar i 
corregir la regressió del litoral de Gavà. L’actuació, que durarà 
uns 25 dies i té un cost de 60.000 euros.

Viladecans va estar present l’Smart City Expo World 
Congress, el saló internacional de les ciutats intel·ligents. 
L’Ajuntament i l’empresa viladecanenca EGM energia van 
presentar les seves propostes.

La Biblioteca Jordi Rubió i Balaguer va acollir la presentació 
de la Reempresa a Sant Boi. Assesora als empresaris 
que volen vendre la seva empresa  com a les persones 
reemprenedores disposades a donar-los-hi continuïtat.

El Consell d’Infants del curs escolar 2015-2016 d’Esplugues 
ja està treballant en el disseny d’un nou jardí d’infants. 
Una trentena de nens van participar en el primer acte que 
va tenir lloc al Saló de Plens de l’Ajuntament.

Sant Joan Despí va organitzar múltiples activitats en el 
marc de la Setmana de la Ciència. Sota el lema Som Ciència 
una bona part de les activitats se centraran en l’àmbit 
escolar tot i que la ciutadania també podrà participar-hi.

Del 5 al 8 de desembre Castelldefels va viure una nova 
Festa Major d’Hivern I la IV Fira Medieval Castrum Fidelis 
Es van organitzar un ampli ventall d’activitats socials, 
culturals i esportives que van gaudir milers de persones. 

Dos-cents alumnes de secundària del Baix Llobregat 
van participar en les diferents activitats orientades a 
fomentar l’esperit emprenedor entre els joves que van 
tenir lloc a l’IES Bernat el Ferrer de Molins de Rei. 

La Taula Castelldefels, plataforma formada per entitats 
esportives del Baix Llobregat, va celebrar un acte al Citilab 
de Cornellà de suport al ‘Manifest per a la supervivència 
dels clubs esportius i de l’esport base’. 

El jugador de Sant Vicenç dels Horts, Jordi Torras, ha 
anunciat que es retira per problemes físics (artrosis al 
maluc). El seu darrer partit amb el seu equip, l’Asti italià, 
serà el pròxim 29 de desembre davant del Nàpols. 

Els alcaldes de Martorell i Sant Climent, l’alcaldessa de 
Begues, i el que serà alcalde en la segona meitat de 
legislatura del Papiol, Jordi Bou, van demanar a la Diputació 
de Barcelona diners per a les beques menjador.

El cinema Capri del Prat va acollir preestrena del documental “El 
pati del darrere”, dirigit per Isabel Fernàndez i produït per TV3. 
Fa una defensa i promou el coneixement del Baix Llobregat i 
els seus valors socials, econòmics i mediambientals.

El Departament de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat 
ha declarat un espai de 70 hectàrees situat al Papiol, 
la primera zona anomenada ZEPQA (Zona d’Especial 
Protecció de la Qualitat Acústica) del país.

Jose Luis Cerro Sonia Bermejo
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SUCCESSOS

Cinc detinguts per robatoris amb força a Sant Boi i Gavà 
Tres se’ls acusa de ser els presumptes autors de dos robatoris amb força en domicili, i dos més 
per ser responsables de diferents furts en vehicles al barri Gavà-Mar

Agents de la Policia de 
la Generalitat-Mossos 
d’Esquadra de la 

Unitat d’Investigació de la 
comissaria de Sant Boi de 
Llobregat van detenir tres 
homes, un de 35 i els altres 
dos de 26 anys, de nacionalitat 
georgiana, com a presumptes 
autors de dos robatoris 
amb força. Les detencions 
es van produir quan una 
patrulla d’investigació, que 
participava en un dispositiu 
de prevenció de robatoris a 
interior de domicilis de Sant 
Boi, va detectar tres homes 

que vigilaven diferents 
immobles del municipi i 
parlaven constantment 
entre ells per telèfon mòbil. 
Els agents van veure que 
finalment els tres homes 
intentaven marxar del lloc 
en un turisme motiu pel 
qual van decidir aturar-los. 
A l’interior del vehicle van 
trobar joies susceptibles de 
tenir una procedència il·lícita, 
diners en metàl·lic i eines 
emprades habitualment en 
robatoris. Les indagacions 
posteriors fetes per la Unitat 
d’Investigació van permetre 

relacionar les joies amb 
un robatori a interior de 
domicili que s’havia produït 

poques hores abans de la 
seva detenció en un altre 
habitatge del municipi. 

S’ensorra una teulada 
d’una casa a Sant Feliu 
de Llobregat

Una part de la teulada d’una casa de 
Sant Feliu de Llobregat es va ensorrar. 
Segons els Bombers de la Generalitat, 

el succés es va produir en un habitatge amb 
planta baixa i dues plantes superiors, situada 
al carrer Joaquim Prats número 11 de Sant 
Feliu de Llobregat, i va provocar un esvoranc 
de vuit metres quadrats. Es va poder rescatar 
una persona que es trobava al seu interior 
que només va patir un fort cop al cap.

Doble intervenció de 
khat a l’aeroport de 
Barcelona-Prat 

Efectius del Servei Fiscal de la Guàrdia 
Civil de l'Aeroport Barcelona-El Prat, en 
col·laboració amb personal de la Duana, 

van intervenir més de 166 quilos de khat 
aquest passat novembre. La primera va ser 
de 94’899 quilos i es va detenir a tres per-
sones, dos homes de nacionalitat briànica i 
una dona polonesa. L’altra va ser de 72 qui-
los de la mateixa substància i es va detenir a 
dos ciutadans britànics. 

Enxampen una partida 
de pòquer il·legal a 
Martorell

La Unitat Regional de Policia Administrativa 
de la Policia de la Generalitat, juntament 
amb patrulles de seguretat ciutadana de la 

comissaria de Martorell, van comprovar que es 
jugava una partida de pòquer amb apostes en 
un bar de la localitat. Els jugadors van ser de-
nunciats per participar en la partida il·legal i el 
propietari del bar per permetre una activitat in-
closa en el catàleg de jocs prohibits. La Direcció 
General de Tributs i Joc podria imposar multes.

Una plantació de 
marihuana a la seva 
habitació

Els Mossos d’Esquadra i la Guàrdia Urbana de 
Molins de Rei van detenir, en una operació 
conjunta, un veí per tenir una plantació de 

marihuana en el seu domicili. Aquesta persona, 
que residia al carrer Ferran Agulló del barri del 
Canal, havia convertit l’habitació en un espai 
on cultivava una vintena de plantes. Els agents 
de policia es van trobar l’habitacle aclimatat i 
preparat per al cultiu de marihuana. El detingut 
acumulava nombrosos antecedents penals. 

‘In fraganti’

D’altra banda, Policia Municipal de Gavà va detenir 
dues persones com a responsables de diferents 
robatoris que s’estaven produint en diferents 

carrers de la zona de Gavà-Mar. Fruit d’aquests furts es va 
procedir a realitzar un servei de vigilància específic amb 
un vehicle policial sense logotip. Arran d’aquest dispositiu 
es va comprovar que dues persones s’apropen a diferents 
vehicles i que a més porten a terme accions sospitoses. 
Davant aquests fets se’ls hi va demanar la documentació 
als detinguts i es va procedir a inspeccionar un vehicle 
objecte de robatori. En aquests escorcolls es van trobar 
quatre punxons, tres d’ells amb les puntes llimades, planes 
i arrodonides per poder fer servir en els panys dels cotxes.
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POLITICA
Castelldefels retira les distincions 
a Jordi Pujol i Jaume Matas
El Ple municipal va aprovar per unanimitat retirar el 
Premi Especial Ciutat de Castelldefels a Pujol i la placa 
commemorativa a Matas que figura al Parc de les Dunes

El Ple de l’Ajuntament de 
Castelldefels va decidir, 
per unanimitat, retirar les 

distincions a dos expresidents: 
Jordi Pujol i Jaume Matas. La 
retirada d'ambdues distin-
cions es produeix en virtut 
d'una esmena aprovada per 
unanimitat i presentada per 
l'equip de govern (Movem, 
PSC, ERC i CSPOT) a una moció 
presentada prèviament pel 
grup municipal de Ciutadans 
on proposava la retirada del 

guardó a Pujol. D'una banda, 
el Premi Especial Ciutat de 
Castelldefels que l'expresident 
de la Generalitat de Catalunya, 
Jordi Pujol, ostentava des de 
l'any 2005 com a impulsor i 
fundador del Parc Mediterrani 
de la Tecnologia de Castellde-
fels i del Campus Universitari 
de la UPC. De l'altra, la placa 
commemorativa on figura el 
nom de Jaume Matas que es 
va posar el passat 28 d'octubre 
de 2002 al Parc de les Dunes 

amb motiu de la inauguració 
del primer tram del passeig 
Marítim quan Matas era minis-
tre de Medi Ambient. 

Ana Quesada 
(Movem 
Castelldefels), 
nova regidora

Roger Bertolín, 
candidat per 
Democràcia i 
Llibertat 

Democràcia i Llibertat 
de l’Hospitalet i Cor-
nellà va presentar 

els seus candidats a les 
llistes d’aquesta coalició 
per a les eleccions que es 
duran a terme el 20-D. Es 
tracta de l’hospitalenca 
Montserrat Morante (nº 
12), i per l’altra en Roger 
Bertolín, que ocuparà el 
lloc de primer suplent. El 
cornellanenc ha volgut 
apuntar que “Democràcia 
i Llibertat és una coalició 
que dóna resposta a un 
espai central de consens i 
de suma el qual és impres-
cindible per recuperar un 
país que sigui decent i 
que aspiri a l’excel·lència.”

ERC obre la 
campanya del 
20-D a l’Auditori 
de Cornellà  

Míting del PPC 
a Castelldefels 
amb el Ministre 
d’Interior

Castelldefels va acollir 
un míting dels po-
pulars on va partici-

par el Ministre d'Interior 
i cap de llista del PPC en 
les eleccions generals, 
Jorge Fernández. Durant 
la seva intervenció va 
afirmar que “la presidèn-
cia del Govern d'Espanya 
requereix a una persona 
amb experiència, solvèn-
cia i quall com Mariano 
Rajoy" i a més va defensar 
que "la presidència del 
Govern no és un lloc per 
aprendre, cal venir après. 
Governar és molt com-
plex, i més en els temps 
convulsos que vivim al 
nostre país i a Europa".

Ofensiva de C’s 
davant les 
mocions 
independentistes 

El PSC demana 
un canvi de 
govern a 
Espanya 

Unes mil persones 
van assistir al mí-
ting del PSC al Baix 

Llobregat amb motiu de 
la campanya per a les 
eleccions generals. Un 
acte, celebrat al pavelló 
de Sant Ildefons de Cor-
nellà, que va comptar 
amb la presència  de la 
presidenta d’Andalusia, 
Susana Díaz, de la cap de 
llista del PSC, Carme Cha-
cón, del primer secretari 
del PSC, Miquel Iceta, 
així com de l’alcalde de 
Cornellà de Llobregat, 
Antonio Balmón. Cachón 
va dir que  “la dreta fa 
temps que diu que no hi 
a polítiques d’esquerres 
ni de dretes, i ara s’hi han 
apuntat a dir-ho els de 
taronja i els de lila."

Esquerra Republica-
na de Catalunya va 
escollir l’Auditori 

de Cornellà de Llobre-
gat per a celebrar l’acte 
d’inici de campanya per 
a les eleccions generals 
del 20 de desembre. A 
l’acte, presentat per Àlex 
Gorina, van participar el 
cap de llista, Gabriel Ru-
fián, Joan Tardà (nº 2), el 
diputat i alcalde de Sant 
Vicenç, Oriol Junqueras, 
i  també van intervenir 
altres membres de la 
candidatura al Congrés 
com Ester Capella, Anna 
Surra i Joan Capdevila, 
així com el cap de llista al 
Senat, Santiago Vidal.

En el passat Ple muni-
cipal de Castelldefels 
es va procedir a la 

presa de possessió d'Ana 
Quesada com a nova re-
gidora del grup munici-
pal Movem Castelldefels. 
Quesada, número cinc 
a la llista per la formació 
política, va acceptar l'acta 
de regidora en substitu-
ció del desaparegut Jordi 
Miralles. Quesada assu-
mirà les responsabilitats 
d'Habitatge, a més de Co-
merç, Hostaleria i Turisme.

Xavier Alegre, delegat 
territorial i coordina-
dor del Baix Llobre-

gat i Garraf de Ciutadans, 
es va mostrar contrari a 
les mocions de suport 
a la resolució 1/XI del 
Parlament de Catalun-
ya que s’han presentat i 
presentaran en els plens 
dels ajuntaments de la 
comarca. Va indicar que 
“la nostra postura serà la 
d’abandonar el Ple fins 
que acabi el debat”, i va 
fer un advertiment als 
ajuntaments que aprovin 
la moció de denunciar-
ho “al Tribunal Constitu-
cional perquè decideixi si 
és constitutiu de delicte.”



19Desembre 2015 | LA PREMSA DELBAIX.es

Honradez, buen gestor eco-
nómico y cumplidor de sus 
promesas. Con esta carta de 

presentación el popular Manuel 
Reyes se presenta como candida-
to para el Congreso de los Dipu-
tados en las próximas elecciones 
generales del 20 de diciembre. 
Su dilatada experiencia en la ad-
ministración pública, como alcal-
de de Castelldefels y Diputado al 
Parlament de Catalunya y, actual-
mente, ejerciendo de presidente 
del grupo político del PPC en la Di-
putació de Barcelona, es todo un 
aval para defender a la comarca, 
Catalunya y España desde Madrid. 

Para usted y su partido las 
elecciones generales del 
próximo 20 de diciembre 
se presentan como un 
gran desafío. Sin embargo 
las encuestas no son 
excesivamente buenas…

Es un desafío importante porque 
el 20 de diciembre nos jugamos 
muchísimo. Una las claves, no 
sólo para el Baix Llobregat sino 
para el resto de España, es la re-
cuperación económica y uno de 
los grandes problemas es el paro. 
Veníamos del 2011 que se habían 
destruido nada menos que tres 
millones y medio de puestos de 
trabajo. Parar esa locomotora 
desbocada, pasar de un ciclo ne-
gativo a otro positivo y conseguir 
de nuevo crear empleo ha sido 
un gran esfuerzo que hemos con-
seguido con el esfuerzo de todo 
el país. Esperemos que los votan-
tes sepan valorarlo y nos vuelvan 
a dar la confianza. 

“Nosotros decimos lo 
mismo en Catalunya 

que en el resto de 
España, no como el 
resto de partidos”

La experiencia de gobierno 
y de la buena gestión 
económica son los ejes 
principales de la campaña 
del PP ¿Será suficiente para 
volver a gobernar?

Lo cierto es que el PP es previsi-
ble. Los ciudadanos y ciudadanas 
cuando nos votan saben a que 
atenerse a diferencia de otros 
partidos políticos. Por ejemplo, la 
AMI en Castelldefels. Votas a los 
socialistas y luego pactan con los 
independentistas. Hay partidos 
que se levantan por la mañana 
siendo confederales, al medio dia 
son federales, y por la tarde vuel-
ven a ser autonomistas. Nosotros 
decimos lo mismo en Catalunya 
que en el resto de España, no 
como el resto de partidos. Hemos 
sido muy del trabajo durante 
estos años porque la situación 
era muy complicada. Nos hemos 
centrado en salir de la crisis y aho-
ra debemos explicarlo. 

¿Qué hay que explicar?

Por ejemplo que tenemos un reto 
muy importante por delante, que 

creo que es factible, que es que 
en España hayan 20 millones 
de personas trabajando el 2020. 
Nosotros hemos sido capaces 
de crear un millón de puestos de 
trabajo el 2014 y 2015. Y este es 
nuestro mejor aval.  Pienso que es 
la mejor política social que pode-
mos hacer para el Baix Llobregat 
y el resto. En nuestra comarca, 
Sant Vicenç dels Horts tiene nada 
menos que un 19%, que está por 
encima de la media de Catalunya 
y la comarca. Esto demuestra que 
las políticas desviadas como las 
políticas independentistas que 
aplica Oriol Junqueras en su lo-
calidad llevan a condenar a sus 
vecinos a tener más paro. Mien-
tras que el municipio que ha go-
bernado el PPC, en este caso Cas-
telldefels, la tasa de paro está en 
torno del 10%. Las políticas que 
aplicamos a nivel local fueron un 
estímulo a la creación de empleo 
en consonancia a las que aplica 
nuestro presidente a nivel estatal. 

Más propuestas...

Todo lo que se ha aplicado en 
Castelldefels en los últimos años, 
como por ejemplo bonificacio-
nes en el IAE, en la contratación 
de persones o en los autónomos 
es lo que ya se hace en España. 
De hecho Mariano Rajoy ya ha 
anunciado nuevas reducciones 
impositivas. En la época socialista 
el IRPF estaba en el 24% y noso-
tros lo pasamos al 19%, y ahora lo 
dejaremos en el 17%. Debemos 
hacer políticas para fomentar que 
la gente pueda trabajar y que no 
viva de los subsidios. 

“Debemos hacer 
políticas para fomentar 

que la gente pueda 
trabajar y que no viva 

de los subsidios”

¿Sin embargo a ustedes se les 
acusa de que las contrataciones 
sean en precario?

En la legislatura que viene, des-
pués de que se haya podido crear 
empleo en estos últimos años, 
se debe dar un paso adelante y 

recuperar poder adquisitivo del 
trabajador. Así, debe mejorar la 
calidad de los contratos. Vamos 
a intentar subir el salario minimo 
interprofesional y subir el suel-
do de los trabajadores. Un dato 
significativo es que de cada diez 
contratos que hay en España siete 
son indefinidos y algunos partidos 
este dato no lo dicen. Además,  so-
mos el segundo país de la Unión 
Europea con mayor porcentaje 
de contratos indefinidos. Esto es 
importante que se conoza. Aquí 
se habla de la calidad del trabajo 
pero váyase a Alemania donde 
existe los ‘minijobs’ y a ver lo que 
cobra un trabajador. Actualmente, 
de cada dos puestos de trabajo 
que se crea en Europa uno es en 
España. Con Zapatero se destruían 
1.500 puestos de trabajo diarios y 
ahora con nosotros se crean 1.500 
cada día. Hemos dado la vuelta a 
la situación y debemos continuar 
trabajando para mejorar la comar-
ca, Catalunya y España”.

Es una evidencia que el PPC 
se encuentra en horas bajas 
al no haber conseguido la 
confianza de los electores 
en las últimas eleccions 
municipales y autonómicas. 
Supongo que el reto es 
revertir la situación…

Los resultados no fueron los espe-
rados ni en la municipales ni en la 
autonómicas. Cuando Xavier Gar-
cía Albiol cogió el relevo a nivel de 
candidato al Parlament de Cata-
lunya las encuentas nos daban 4-5 
diputados y al final se consiguió 
remontar y logramos 11. Cuando 
gobiernas te desgastas y, además, 
las reformas de Rajoy, aunque 
eran necesarias te desgasta polí-
ticamente. Se han hecho muchas 
cosas, quizás pecamos de poca co-
municación, de prudentes, y expli-
car porque lo hemos hecho. Ahora 
lo estamos haciendo bien pero 
deberíamos haberlo hecho antes. 
Si no lo haces la gente se queja. 
Somos el partido de los hechos, ya 
que prometer es muy fácil. Dirigir 

un país no es una broma y algunos 
que nos quieren gobernar no han 
sido concejales en su pueblo. ¿A 
una persona sin experiencia, sin 
haber gobernado incluso una co-
munidad de vecinos le vas a dar la 
confianza de un país?

Veo gente guapa, simpática… 
pero a la gente guapa la querría 
de novia o novio.El que me debe 
gobernar debe ser una persona 
seria, que sepa gestionar mi 
dinero y alguien que me de un 
futuro mejor, a mi familia, a mi 
pueblo. Nos llevamos muchos 
por el populismo, por la tertulia 
de televisión y no por el trabajo 
real. Mientras que algunos lle-
van cuatro años en los platos de 
televisión otros trabajaban. 

“Dirigir un país no es una 
broma y algunos que 

nos quieren gobernar no 
han sido concejales en 

su pueblo”

¿Qué análisis hace de la 
evolución del voto en el Baix 
Llobregat en las dos últimas 
elecciones?

Está claro que ha habido un tras-
vase de voto de Convergència 
a ERC. Además, hasta estas dos 
últimas elecciones los socialistas 
siempre habían tenido la hege-
monia en el Área Metropolitana 
donde uno de sus bastiones más 
importantes era la comarca del 
Baix Llobregat. Pero sí que es cier-
to que ha perdido fuerza a favor 
de un partido emergente como 
Ciutadans que les ha robado voto, 
aunque a nosotros también. Yo 
creo que debemos ser prodentes 
y ver si este fenómeno se consoli-
da en el tiempo o se desinfla. Es el 
ejemplo de Podemos y Ciutadans. 

Muchos dicen que C’s es la 
marca blanca del PP ¿Qué 
tiene que decir al respecto?

Yo creo que sería la marca blan-
ca del PSOE. Somos formaciones 
que tenemos alguna cosa en 
común como la defensa en la 
unidad de España, pero algunos 
hemos tomado acciones y otros 
simplemente han ido al rebufo. 
Ciutadans es una gran amalga-
ma de gente de muchos partidos 
que proceden del PP o del PSOE. 
No tengo clara la ideologia de 
ellos pero sí que le puedo decir  
que no es la del Partido Popular. 

¿Cómo ve las alianzas 
postelecciones?

Con quién pactará Ciutadans a 
partir del 21 de diciembre, si no 
hay una mayoría, es una incóg-
nita. Se ha dicho que Pedro San-
chez ha ofrecido hacer un tripar-
tito junto a Ciutadans y Podemos. 
Ya sabemos que en los socialistas 
cualquier cosa vale para gober-
nar. Un ejemplo lo tuvimos en 
Castelldefels al pactar con los in-
dependentista. De hecho, Albert 
Rivera ya ha dicho que no inves-
tirá a Mariano Rajoy. Nosotros 
tenemos que hacer nuestra cam-
paña, tenemos que explicar todo 

lo que hemos hecho y subsanar 
los errores de comunicación y 
explicar cual es nuestro proyecto 
de futuro de nuestro país. A partir 
de ahí intentaremos ser el partido 
más votado y volver a tener la 
confianza de los ciudadanos. 

Se presenta sexto en la lista 
del PPC. Una posición difícil 
para que pueda salir elegido 
si miramos las encuestas…

Las encuestas nos dan menos, 
pero siempre nos dan menos. 
Somos el paradigma de las en-
cuentas, habrá que ver lo que 
saquemos en estas elecciones 
generales. Estoy convencido 
de que puedo salir como dipu-
tado y afronto esta campaña 
con mucha ilusión. 

“Estoy convencido de 
que puedo salir como 

diputado y afronto esta 
campaña con mucha 

ilusión”

Si sale elegido se le acumulará 
el trabajo…

El poder compaginar ser regi-
dor en mí municipio con la de 
diputado nacional es una buena 
experiencia donde se pueden 
conseguir muchas cosas desde 
Madrid para Castelldefels, el 
Baix Llobregat y Cataluña. Esa 
será mi misión si salgo elegido.

Con su candidatura al 
Congreso de los Diputados 
entiendo que la política 
local la tiene aparcada, de 
momento…

Mi prioridad y objetivo es recupe-
rar la alcaldía de Castelldefels, para 
mí es lo más importante porque 
considero que nos ha quedado 
trabajo por hacer. La política mu-
nicipal es la más sacrificada pero la 
más agradecida y mi objetivo está 
a medio cumplir. Me gustaría ter-
minar lo que empezamos porque 
la obra, desde mi punto de vista, 
ha quedado incompleta. Por esto 
quiero volver a ser alcalde de Cas-
telldefels con mi equipo. A partir 
de ahí, cuando el capítulo se cierre, 
se puede hablar de otras cosas.

“Mi prioridad y objetivo 
es recuperar la alcaldia 

de Castelldefels para 
acabar con lo que 

empezamos”

Manuel Reyes: “Hemos dado la vuelta a la situación 
económica y debemos continuar trabajando para 
mejorar la comarca, Catalunya y España”
El castelldefelense, candidato al Congreso de los Diputados, considera que el cambio de ciclo ha sido gracias 
“al esfuerzo de todo el país. Espero que los votantes sepan valorarlo y que nos vuelvan a dar la confianza”

Una isla   
en medio 
del océano

Castelldefels ha sido 
durante los últimos 
años un caso único 

en la comarca donde 
se ha impuesto el color 
rojo en la mayoría de 
muncipios. Sin embargo, 
el PPC fue capaz de ganar 
las elecciones del 2011 
y ha gobernado hasta el 
2015. Si bien se volvió a 
imponer en las últimas 
elecciones municipales 
en número de votos y 
concejales –fue el único 
municipio de Catalunya 
que no perdió concejales-, 
un pacto a cinco bandas 
permitió que Movem 
Castelldefels desplazara 
a los populares de la 
alcaldía. “confluyeron 
muchos factores en 
nuestra primera victoria, 
un relevo generacional a 
tiempo con un equipo de 
gente jove, un programa 
acorde de lo que querían 
los ciudadanos, el 
desgaste del PSC, y una 
buena base con mayor 
peso de concejales que 
en otras poblaciones”, 
explica Reyes. También 
apunta que “en las últimas 
elecciones incluso nos 
votaron independentistas, 
porque nuestro 
proyecto es transversal, 
independientemente 
de la ideologia. Para 
mí lo importante son 
las personas y no los 
partidos. Sin embargo, un 
pacto de cinco partidos 
con ideologias diferentes 
tuvieron como único 
objetivo sacarme de 
alcalde. Había una única 
premisa, hechar al PP. Si 
hemos sabido gobernar 
cuando no había dinero, 
ahora que las arcas 
están llenas imagínate 
la cantidad de cosas que 
hubiéramos hecho por 
Castelldefels”.

Elisabeth Ortega, regidora a l'Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat, i Manuel Reyes, 
president del PP a la Diputació de Barcelona i candidat al Congrés de Diputats
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LOCAL DE OFICINAS COMPLETAMENTE EQUIPADAS 
EN ESPLUGUES DE LLOBREGAT

IMPRESIONANTE CHAFLÁN DE 14 METROS DE FACHADA 
COMPLETAMENTE DIÁFANO DISTRIBUIDO EN 2 PLANTAS

1ª planta de 117 metros apta para sala polivalente
 o almacén con gran recepción y baño.
2ª planta de 107 metros 
con divisiones de máxima calidad, 
3 despachos + 1 despacho principal de dirección, 
+ sala de reuniones, + 1baño y un pequeño office.

Las instalaciones cuentan con suelo de terrazo en todo el piso, 
menos en el despacho principal y sala de reuniones de parquet. 
instalación de aire acondicionado por conductos industrial frio/
calor independiente en cada planta, hilo musical independiente en 
cada estancia, instalación completa de red informática y televisión.

Información: 615 873 344    http://local.godoweb.net

Sala Polivalente

PARTICULAR URGE VENDER LOCAL EN 
ESPLUGUES DE LLOBREGAT

LOCAL COMPLETAMENTE AMUEBLADO Y LISTO PARA CUALQUIER 
DESPACHO PROFESIONAL (FRENTE JUZGADOS ESPLUGUES)

ECONOMIA

L’empresa Equilis vol fer un centre comercial a Esplugues 
El grup immobiliari belga invertiria uns 120 milions d’euros en aixecar l’equipament de 20.000m2 al barri de Finestrelles

El grup immobiliari belga Equilis preveu 
invertir 120 milions d’euros per cons-
truir un centre comercial a Esplugues de 

Llobregat. La companyia està interessada en 
comprar una parcel·la de 57.000 metres qua-
drats al barri de Finestrelles i, posteriorment, 
la seva intenció és aixecar-hi un equipament 
comercial de 20.000 metres quadrats.

Ressorgeix el Pla Caufec
D’aquesta manera, ressorgiria el projecte 
immobiliari Pla Caufec, que fa cinc anys va 
quedar en pausa arran de la crisi econòmica. 
L’estiu de l’any passat, la Junta de compen-
sació que gestiona els terrenys va iniciar la 
urbanització de la zona, amb la intenció de 

concedir llicències de construcció, tant per a 
usos comercials com residencials. Les obres 
impulsades des de la Junta de compensa-
ció –de la qual l’Ajuntament d’Esplugues 
en forma part junt amb altres propietaris de 
terrenys- es basen a urbanitzar els carrers 
i soterrar les línies d’alta tensió. A part de 
l’interès que té el grup belga Equilis per in-

vertir a la zona, també hi hauria altres immo-
biliàries propietàries de parcel·les que volen 
adquirir un permís d’obres. 

El consistori, però, nega tenir constància del nom 
d’aquestes empreses. Al mateix temps, fonts 
municipals han assegurat que l’Ajuntament “no 
donarà llicències d’edificació mentre no estigui 
finalitzada l’obra en el seu conjunt.”

L’ocupació hotelera 
comarcal, va ser del 
85% al tercer trimestre

L'ocupació hotelera del tercer trimestre de 
2015 en el Baix Llobregat ha estat del 85% a 
hotels, la més elevada dels darrers set anys. 

Augmenta tant respecte el trimestre anterior 
com respecte el tercer trimestre de 2014, i su-
pera a la del conjunt de Catalunya, que va ser 
del 76%. L’ocupació a apartaments ha estat del 
73,6% (augmenta respecte el 72,9% del trimes-
tre anterior, però és inferior a la registrada en el 
mateix trimestre de 2014 que fou del 80%).

Amazon ofereix 30 
milions d’euros per un 
terreny al Prat 

L’Institut Català del Sòl va anunciar, que ha 
més d’altrs ofertes, va rebre la sol·licitud 
de la companya nord-americana Amazon 

per comprar una parcel·la al polígon Mas Blau 
II del Prat de Llobregat. Es tracta d’una finca de 
150.808 metres quadrats amb una superfície 
màxima edificable de 210.000 de sostre. El preu 
de venda és de 30 milions d’euros més IVA. En 
un principi la idea era començar a funcionar a 
finals de 2015 i crear uns 3.000 llocs de treball.

Set municipis amplien 
la col·laboració per 
fomentar l’ocupació

Els alcaldes i regidors de Promoció Econòmica 
de Sant Vicenç dels Horts, Santa Coloma de 
Cervelló, la Palma de Cervelló, Torrelles de 

Llobregat, Cervelló, Vallirana i Pallejà es van reu-
nir a l’edifici El Castell de Pallejà per tal d’ampliar 
la col·laboració en matèria d’ocupació i lluitar 
contra l’atur. Actualment, els set municipis tenen 
signat un acord que té com a objectiu la pros-
pecció d’empreses de forma conjunta   per es-
pecialitzar-se i aconseguir crear llocs de treball.

Volkswagen garanteix 
les inversions a SEAT 
de Martorell 

L’empresa automobilística va anunciar 
que garanteix les inversions de 3.300 mi-
lions previstes pel grup per als  pròxims 

cinc anys a Martorell. Així ha transcendit de 
la mesa de seguiment creada per l'escàndol 
Dieselgate, que pretén vetllar per les inver-
sions anunciades. D’altra banda, es contrac-
tarà 100 treballadors per a la planta martore-
llenca a partir del gener de 2016. Seat tancarà 
l'any 2015 amb 350 nous llocs de treball.

Els Tres Molinos serà un Lidl

El Ple de l'Ajuntament d'Esplugues va aprovar modificar el planejament urbanístic vigent 
per permetre la instal·lació al barri de Finestrelles d'una gran superfície de la cadena de 
supermercats alemany Lidl, que ha presentat un projecte de reordenació en un àmbit de 

4.572 metres quadrats, concretament en els terrenys que ocupava el popular restaurant Els Tres 
Molins i que va tancar les seves portes fa uns anys. El projecte manté la protecció al catàleg de 
patrimoni cultural d'interès local dels tres molins que hi ha en aquesta zona, on es troba l'antic 
restaurant, per la qual cosa es garantirà en el projecte el seu manteniment i conservació.
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MEDI AMBIENT

Cornellà i El Prat ja tenen les primeres 
electrolineres de la comarca 

L’Àrea Metropolitana de 
Barcelona (AMB) va in-
augurar al Prat i Cornellà 

els dos primers punts de re-
càrrega ràpida per a vehicles 
elèctrics (electrolineres) de 
la xarxa que, fins a finals del 
2016, s’implantarà a tot el 
territori metropolità. El punt 
de recàrrega estarà disponi-
ble 24 hores al dia i 7 dies a 
la setmana, i funcionarà de 

forma automàtica (sense 
personal d’assistència). La 
instal·lació s’activarà amb 
la mateixa targeta d’usuari 
que a la ciutat de Barcelona, 
i permet la recàrrega de la 
bateria de qualsevol dels ve-
hicles elèctrics actualment 
al mercat en 20-30 minuts.
D’acord amb les accions 
de promoció de l’ús del 
vehicle elèctric incloses 

al Programa de Mobilitat 
Sostenible 2014-2015 de 
l’AMB, i amb els compro-
misos adquirits amb la sig-
natura dels corresponents 
convenis de col·laboració 
amb els fabricants Nissan, 
Renault i BMW, l’AMB té en 

projecte la instal·lació de 
deu punts de recàrrega rà-
pida. Aquesta completarà 
la que l’Ajuntament de 
Barcelona i la que puguin 
instal·lar en un futur altres 
Ajuntaments o els opera-
dors de recàrrega privats.

El punt de recàrrega ràpida 
per a vehicles elèctrics està 
disponible 24 hores al dia i 7 
dies a la setmana, i funcionarà 
de forma automàtica (sense 
personal d’assistència)

TECNOLOGIA

Primera immersió a 1.000 metres 
del submarí científic ICTINEU 3

El submarí català ICTINEU 3, 
de l'empresa santfeliuen-
ca Ictineu Submarins S.L., 

va aconseguir fer la primera im-
mersió fins a 1.000 metres de 
profunditat, fita que ha estat 
certificada per la societat DNV-
GL i homologada per Afers 
Marítims Francesos. L'ICTINEU 
3 esdevé el setè submarí de 
la Unió Europea capaç de 
submergir-se fins a 1.000 me-
tres amb tripulants a l'interior 
i un dels tres submarins opera-
tius de la UE que pot arribar a 

aquesta profunditat. Les pro-
ves d'immersió al mar es van 
dur a terme al sud del Cap Fe-
rrat, a la Costa Blava francesa. 

Campanya científica
Al marge de les immersions 
per aconseguir la certificació, 
l'ICTINEU també ha participat 
en la seva primera campanya 
de biologia marina amb dot-
ze immersions científiques 
dutes a terme en col·laboració 
amb l'Observatori Oceanolò-
gic de Villefranche sur mer. 

Es converteix en setè submarí de la Unió Europea capaç de 
submergir-se a aquesta profunditat amb tripulants a l'interior

Construeix la teva pròpia 
impressora 3D en dos dies

Els dies 19 i 20 de desembre al Citilab de Corne-
llà de Llobregat, amb la col·laboració de l'empresa 
Formbytes, s’organitzarà un taller sobre la construcció 

d'impressores 3D. Els participants rebran la formació du-
rant dos dies i quan acabi el curs tindran la seva impressora 
3D muntada. El taller és obert a totes les edats i especial-
ment és interessant tant per a sectors tècnics (enginyeria, 
disseny, arquitectura), com per a professionals i persones 
que estiguin interessades a adquirir la seva primera impres-
sora 3D. El taller “Construeix la teva impressora 3D” perme-
trà aprendre a muntar i utilitzar la impressora 3D de forma 
pràctica des de 0, es rebrà tota la informació necessària per 
fer impressions de qualitat a més de tenir una visió general 
de tot el que envolta la tecnologia de la impressió 3D. 

L’ÀMB invertirà per crear
un operador energètic 

L'Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB), dins del seu pres-
supost aprovat per a l'any 2016, té previst crear un opera-
dor energètic metropolità de caràcter públic, que estudiarà 

el desenvolupament de serveis de  generació, comercialització i 
consum d'energia. La partida inicialment aprovada de 250.000€ 
servirà, entre d'altres, per endegar la realització dels estudis pre-
vis que permetin el funcionament d'aquest operador.

El Baix supera la mitjana 
catalana de recollida selectiva 
neta de residus 

L’any 2014 es van generar a Catalunya 3,6 milions de to-
nes de residus municipals, xifra que suposa un lleuger 
increment, de l’1,7%, respecte el 2013. A la regió metro-

politana de Barcelona (Alt Penedès, Àrea Metropolitana de 
Barcelona, Baix Llobregat, Garraf, Maresme, Vallès Occidental 
i Oriental) la xifra va ser de 2.221.997 tones, un 0,88% més 
que l’any anterior. Quant a la generació de residus per càpi-
ta, a Catalunya va ser d’1,33 kg per habitant i dia, una xifra 
molt similar a la mitjana europea de l’any 2013. Destaca la 
comarca del Maresme, amb un 32,65% de recollida selecti-
va neta, seguida del Baix Llobregat (32,51%). En l’àmbit co-
marcal, Collbató és el municipi que té millors xifres amb un 
55,45% (4.427 tones), seguit de Corbera de Llobregat (14.237 
t, 41,14%), Martorell (27.895 t, 40,66%), Esparreguera (21.685 
t, 39,41%) i Sant Esteve Sesrovires (7.542 t, 32,14%).

Gavà s’adhereix a la Xarxa Espanyola de Ciutats pel Clima 

El Ple de l’Ajuntament 
de Gavà ha ratificat 
l’adhesió de la ciutat 

a la Xarxa Espanyola de 
Ciutats pel Clima, la secció 
de la Federació Espanyola 
de Municipis i Províncies 
(FEMP) que aplega ciutats i 
pobles compromesos amb 
el desenvolupament sos-
tenible i la protecció del 
clima. A més, l’alcaldessa 
Raquel Sánchez ha estat 
anomenada vicepresidenta 
segona de la Xarxa, i serà 
la representant polític per 

a l’Assemblea de la Xarxa i, 
com a representant tècnic, 
el cap de Medi Ambient de 
l’Ajuntament. Segons Sán-
chez explica que la decisió 
política d’adhesió “arriba en 
un moment oportú en què a 
Paris els líders mundials es-
tan debatent sobre la lluita 
contra el canvi climàtic. En 
aquest sentit, les ciutats som 
agents importants, hem de 
tenir una estratègia, hem de 
subscriure un compromís 
ferm a l’hora de fer un pla 
d’actuació i treballar per la 

reducció dels gasos, de les 
emissions que contribuei-
xen a l’escalfament del pla-
neta i que té efectes nocius 
sobre les persones.”

Comissió   
Tècnica i fòrum
La incorporació de Gavà 
a la Xarxa també implica 
l’organització d’una Comis-
sió Tècnica per al seguiment 
de les polítiques de preven-
ció i reducció de la contami-
nació. En aquesta Comissió 
estaran representades totes 

les regidories implicades en 
les polítiques d’urbanisme, 
transport, medi ambient, 

participació, etcètera. A més 
estableix la creació d’un 
fòrum de debat ciutadà so-

bre les mesures i actuacions 
de reducció de les emissions 
contaminants. 

L’alcaldessa, Raquel Sánchez, ha estat nomenada 
vicepresidenta segona d’aquesta secció de la Federació 
Espanyola de Municipis i Províncies (FEMP)
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Un órgano es un instrumento musical 
de teclado en el que los sonidos se 
generan haciendo pasar aire por tubos 

de diferentes longitudes Se maneja mediante 
uno o más teclados para tocar con las manos, y 
com con unos pedales en la parte inferior. Los 
distintos registros se accionan mediante unas 
palancas o botones al alcance de la mano de 
quien toca el instrumento. En el pasado, el aire 
se suministraba por medio de unos fuelles 
movidos a mano. Actualmente, también se 
suministra mediante compresores. El órgano 
se toca con manos y pies.

“Un órgano histórico es para nosotros como 
un ser vivo e indefenso que pide respeto en 
su conservación. Afrontamos el reto cada vez 
con renovada atención” nos explican en la 
página  del taller: http://www.grenzing.com/ 
dónde se definen como “un dinámico equipo 
de 18 profesionales (…) en permanente 
evolución, sintetizando las influencias norte 
alemanas de origen de Gerhard Grenzing”.

La iglesia de Großhansdor ya puede disfrutar 
del increíble sonido del órgano que el taller 
empezó a construir en 2012, después de ganar 
un concurso público de ámbito europeo. Se 
trata de un órgano nuevo construido dentro 
de la carcasa de uno antiguo, un mueble data-
do del año 1965 protegido patrimonialmente 

i no especialmente grande. Todo un reto que 
ha dado paso a este increíble instrumento 
de 8 metros de alto, un peso de 15 tonela-
das y unos 2.200 tubos.

Großhansdorf es una población alemana 
del área metropolitana de la ciudad de 
Hamburgo, que a partir de ahora podrá 

disfrutar de maravillosos conciertos gracias 
al trabajo del taller de El Papiol. 

Tras 3 años de construcción y antes de 
desmontarlo y enviarlo a Alemania, el taller 
ofreció un concierto gratuito al municipio para 
presentar el instrumento y permitir a vecinos y 
vecinas disfrutar de su sonido inigualable.

La modista és el fil conductor d’aquesta 
novel·la coral on veiem la vida, en un 
petit poble, de moltes dones als anys 

50 de diferents classes socials. Comença 
a l’actualitat on una professora d’institut, 
amb moltes inquietuds literàries, i amor 
pels objectes antics rep per atzar el llegat 
d’una modista.  

Una maleta on troba uns papers amb 
noms de dona, uns patrons.... Encuriosida 
decideix desplaçar-se al poble de la mo-
dista i allà troba una mestra vella, que li 
explica amb detalls tota la història, la vida 
del poble, com eren les dones: les tre-
balladores, les benestants, totes les que 
anaven a casa d’aquesta modista solitària 
i discreta i li explicaven les seves vides. 
La professora decideix aleshores escriure 
una novel·la que parli de la modista... i 
d’aquestes altres dones.

Carme Via Sala, l’autora tenia la novel·la es-
crita fa uns anys, va decidir retocar-la una 
mica i presentar-la al Premi Delta. 

Una sort, doncs gràcies a això cap al mes de 
març o abril podrem gaudir d’aquesta visió 
de la vida de les dones de classes altes o tre-
balladores, als anys cinquanta. 

Per Via Sala aquest premi suposa un reco-
neixement a la seva tasca artística, “enca-
ra no m’ho puc creure, em fa una il·lusió 
tremenda, sobre tot per l’edició de l’obra. 
Guanyar el premi és una manera de poder 
publicar, cosa que avui en dia és molt difícil”. 

L’autora valora especialment que es tracti 
d’un certamen només per a dones “et pots 
preguntar: un premi només per dones, per 
què? Doncs hi ha de ser perquè a les do-
nes sempre ens consta molt més demostrar 
qualsevol cosa, fins i tot escriure. Tenim més 

dificultats, tot i que no es pot generalitzar. 
Aquests premis ens donen més visibilitat i fa 
que més dones s’animin a escriure”.

Els premis Delta s’entreguen cada dos 
anys, amb l’objectiu de donar a conèi-
xer i reconèixer públicament les obres 
literàries realitzades per dones. Partici-
pen els ajuntaments de Begues, Castell-
defels, Esplugues, Gavà, El Prat, Sant Boi, 
Sant Joan Despí, Sant Vicenç dels Horts 
i Viladecans, amb la col·laboració de les 
biblioteques municipals; i amb el suport 
Consell de les Dones de Baix Llobregat i la 
Diputació de Barcelona.

En aquesta edició s'ha comptat amb un jurat 
d’excepció encapçalat per l'escriptora i pe-
riodista Maruja Torres . 

Torres a la seva intervenció va recordar que 
tot i ser un concurs només per a dones "la 

gran literatura no té sexe", encara que cal re-
marcar que "les dones aporten sempre una 
visió diferent de la dels homes escriptors". 

L’acte d’entrega dels premis va tenir lloc da-
vant més de 100 persones a  La Biblioteca Jor-
di Rubió i Balaguer de Sant Boi de Llobregat

La guanyadora de l’edició d’enguany ha 
estat l’escriptora de Sant Vicenç dels Horts, 
Carme Via Sala, per “La modista i altres do-
nes” i la finalista va ser “La memoria del ca-
maleón”, de la santjoanenca Anna López. 
Aquesta edició dels premis ha comptat amb 
la participació de quaranta-set treballs.

Premi a la literatura feta per  dones
L’obra “La modista i altres dones” de Carme Via Sala guanya la vuitena edició del Premi Delta de literatura escrita per dones

Gerhard 
Grenzing

Gerhard Grenzing (Insterburg 
1942), miembro de las Reales 
Academias de Bellas Artes y 
Ciencias de Barcelona y Sevilla.

Estudió organería en 
Hamburgo, seducido por el 
encanto de este instrumento 
con fuerte personalidad. Desde 
1967 ha restaurado diversos 
órganos en Mallorca. 

En 1972 fundó su taller en El 
Papiol, formando a un grupo de 
profesionales que dominan todas 
las artes de la organería. 

http://www.grenzing.com

Un maestro organista en El Papiol
En ocasiones no somos conscientes de la capacidad artística de nuestra comarca. Y en un 
pueblo relativamente pequeño como El Papiol nos puede sorprender encontrar, en pleno 
siglo XXI rodeados de la mayor tecnología, ni más ni menos que un taller de restauración 
de órganos, un instrumento musical poco común y especialmente mágico

L’AUTORA:

Carme Via Sala té 59 anys, 
és de Sant Vicenç dels 
Horts i treballa a una 

escola, d’administrativa.

És la seva primera novel·la, tot 
i que ella feia relats curts des 
de fa molts anys, presentats a 
diversos concursos dels quals 
ha guanyat alguns.   

Li agrada posar els seus 
dos cognoms en honor a la 
seva mare. Una manera de 
recordar-la i també de posar 
en valor i no amagar el paper 
de les dones al nostre món. 
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La tradició d’engalanar l’avet o una imi-
tació de plàstic que sembli un avet, ens 
arriba dels primers habitants del nord 

d’Europa, que adornaven un arbre perenne 
per celebrar el naixement de Frey, deu del 
sol i la fertilitat. 

Com gairebé totes les tradicions paganes, 
aquesta també va ser assumida pel 
cristianisme, que començà a decorar arbres 
per celebrar el naixement de Crist. De les 
pomes (símbol del pecat original) i les veles 
(llum del món) amb les que decoraven hem 
passat a les llums i les boles de nadal. Amb 
Sant Nicolau, és a dir, amb Santa Claus, 
afegim a l’arbre els regals per als més petits.

Com a curiositat: la primera vegada 
que es ca col·locar un arbre de nadal a 
Espanya va ser a Madrid, al 1870 al palau 
al Paseo del Prado, dels marquesos de 
Alcañices, un dels majors promotors de la 
restauració Borbónica.

Representar 
el naixement de Crist
El pessebre, la representació del naixement 
de Jesús de Natzaret, la podem trobar avui 
en dia inconitzada fent servir des de figure-
tes de fang, a playmobils, titelles o fins i tot 
de ganxet. Això sí, els més espectaculars no 
es troben a les cases, sinó als rius, boscos, 
o nuclis antics d’algunes poblacions. I en 
aquest cas, les figures són de carn i òssos. 

Estem parlant dels pessebres vivents.

Segons algunes teories, va ser Sant Fran-
cesc d’Assís el pioner en organitzar un pes-
sebre vivent, allà cap al 1223 a la població 
de Rieti, Itàlia. 

Pessebres a la nostra comarca
Al Baix Llobregat, amb la nostra geografia i 
els nostres pobles no podíem menys que te-
nir alguns dels pessebres vivents més impor-
tants i més visitats de Catalunya.  

Per la seva afluència de públic i per la seva 
tradició, història i parany idíl·lic per portar-ho 
a terme ens centrarem en els pessebres de 
Sant Joan Despí i de Corbera de Llobregat.

Sant Joan Despí
L’entitat Centro Cultural Andaluz Vicente 
Aleixandre de Sant Joan Despí porta ja 19 
anys fent que el municipi gaudeixi de la ca-
racterització de més d’un centenar de per-
sones que any rere any s’esforcen en om-
plir l’espai de tradició, detalls i sorpreses.

Antonio de la Rosa, president del Centro 
Cultural Andaluz Vicente Aleixandre,  ens 

explica amb ímpetu que el pessebre de 
Sant Joan Despí “és el millor que hi ha en 
tot el Baix Llobregat”. El per què és clar, 
segons Rosa: “es fa amb els voluntaris tre-
ballant moltíssim. La gent s’esforça sense 
cobrar ni demanar res. Sort que tenim 
l’ajuda en el muntatge de l’ajuntament”.

El president de l’entitat recorda com es 
va decidir començar a fer el pessebre 
“som  una entitat molt activa, ens agrada 
participar molt de la vida del municipi i 
després de pensar-ho ens vam decidir 
a portar-ho a terme”.  Una fita en la que 
no només participa gent de l’entitat, tal i 
com explica Rosa “vam començar nosal-
tres, però degut a l’èxit del pessebre s’ha 
anat sumant gent. Ens truquen voluntaris 
de diferents municipis del Baix Llobregat 
per participar-hi. Ve gent de Cornellà, de 
Sant Feliu, d’Esplugues. 

Durant dos o tres hores cada un dels qua-
tre dies que dura la representació “temps 
just per a que no se’ns cansin els nens 
petits”, ens explica Antonio, “fem un gran 
esforç però també molta germanor. Més 
d’un ha hagut d’anar al metge de tant ca-
rregar terra!  Ho preparem amb molt de 
temps, molta cura i molt d’esforç. Pensa 
que molts som jubilats i fem el que po-
dem, però tots treballem moltíssim”. Ens 
assegura Antonio, una persona encanta-
dora i amb una energia desbordant que ens 
comenta que si volem passar “una estona 
divertida en la que entre tots ho passem 
bé” no dubtem en apropar-nos a participar 
una estona , tot convidant-nos a menjar una 
paella amb el grup per viure l’experiència 
de ser part d’un pessebre vivent.

Corbera de Llobregat

“Un sentiment que neix al cor i que es 
transmet des de la nostra ànima, en un 
espectacle del que ja han gaudit prop 
d’un milió de persones. Gaudeix-ne tu 
també.”  Ens diuen al seu web  http://
pessebrecorbera.cat/ on podem trobar-
nos amb imatges impressionants del 
muntatge i la caracterització, no només 
del pessebre sinó dels oficis, la vida dels 
veïns i veïnes, animals, etc, en un entorn 
privilegiat com la Peya del Corb. 

El Pessebre, promogut i organitzat per 
l’entitat sense ànim de lucre Amics de 
Corbera, es va representar per primer cop 
el 24 de desembre de 1962, és a dir, més de 

50 anys d'experiència a les seves esquenes! 
I des de aleshores han comptat amb 
854.500 visitants i 2.150 representacions, 
amb 250 voluntaris.

Sant Boi de Llobregat

Des del 2009,  la Ciutat Coopertaiva compta amb 
un pessebre vivent que any rere any va prenent 
més importància  a la ciutat i a la comarca. 

El Pessebre  està organitzat per la Comissió 
de Festes de Ciutat Cooperativa, la Federació 
d’Entitats Els Garrofers, i compta també amb el 
suport de  l’Ajuntament de Sant Boi.  Des de 2012 
el pessebre té lloc als jardins del Parc Sanitari 
Sant Joan de Déu. Un pessebre molt participatiu 
i molt viu que s'ha convertit en l'activitat més 
popular del barri, i cada vegada més una de les 
trobades més espeades a la ciutat. 

Tot un exemple de participació comunitària 
doncs es realitza gràcies a la tasca de 
veïns i veïnes, que a títol particular o en 
representació de diferents associacions, 
ajuden a fer els preparatius, el muntatge 
i l’ambient; i participen any rere any fent 
d'aquest pessebre, en el que conviden 
a aquell que així ho volgui a participar. 
"És gratis i et deixem una disfressa" ens 
diuen a la pàgina del facebook de Ciutat 
cooperativa Molí Nou.  

T'ho perdràs?

Un Nadal més viu que mai 
Comença desembre i decorem la casa de nadal. Laics o 
creients, actuem més per tradició que per creença i en 
aquestes ganes de redecorar la casa amb llums, objectes 
brillants, angelets, nines, boles i cintes de tots colors... 
l’arbre i el pessebre no poden faltar
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La Portals canviarà de format 
la pròxima edició

La Portals presenta im-
portants novetats per 
l’edició d’enguany. El 

Club Esportiu La Taca can-
via de format. Així, el dia 
9 d’abril se celebrarà al 
matí la Pedalada Solidària 
i a la tarda s’organitzarà 
una xerrada-taula rodo-
na. Mentrestant, el dia 10 
d’abril es farà La Portals 
BTT 2016, que enguany 

arriba a la seva setena 
edició amb un recorregut 
d’uns 59 quilòmetres. En 
aquesta edició de La Por-
tals es retrà homenatge 
a l’exprofessional basc 
Marino Lejarreta. D’altra 
banda, La Portals A Peu 
es farà finalment l’octubre 
coincidint amb la Camina-
da Popular que s’organitza 
cada any al municipi. 

Més de 470 atletes participen 
en la Rexona Street Run

Esplugues de Llobregat 
va acollir la darrera pro-
va del circuit de curses 

urbanes Rexona Street Run, 
amb una prova pels ca-
rrers de la ciutat en què es 
va poder córrer 10 o 5 km. 
La competició va aplegar 
més de 470 persones. El 
vencedor de la prova dels 
deu quilòmetres va ser el 
triatleta Sergi Bayod, amb 
un temps de 36'05", men-
tre que la primera dona 

fou la veterana de 50 anys, 
Anna Riera, amb un regis-
tre de 41'02". Per equips, el 
triomf va correspondre a 
ClinicRun. D’altra banda, a 
la distància dels cinc quilò-
metres, el primer classificat 
fou Jesús Maria Vicente, del 
CA La Sansi, amb un temps 
de 18’04’’. En la categoria fe-
menina, Lissetth Katherine 
Ortiz, del Suanzes San Blas, 
va arribar en primer lloc 
amb un registre de 20’48’’.

L’Open Alpcross BTT Tour 2015 
finalitza a Sant Vicenç

Es va celebrar a Sant Vi-
cenç dels Horts la da-
rrera cursa de l’Open 

Alpcross BTT Tour 2015 
(Open Natura) amb la par-
ticipació de gairebé 550 
ciclistes. Els guanyadors en 
cada un dels circuits progra-

mats van ser els següents: 
Sergio Pi (1h15’01’’) i Anna 
Maria Ferrer (1h41’52’’) en el 
curt; Marc Ferrer (1h27’28’’) 
i Ester Serra (2h22’40’’), en 
el mig; i Christian Olivares 
(2h0530’’) i Paula de la Cues-
ta (3h21’43’’), en el llarg. 

SANT FELIU DE LLOBREGAT

Sant Feliu de Llobregat acollirà 
el millor bàsquet català femení 

El Palau Juan Carlos Na-
varro de Sant Feliu de 
Llobregat serà escenari 

d’una nova edició de la Copa 
Federació que, enguany, 
aplegarà els millors equips 
classificats al final de la pri-
mera volta de les categories 
femenines del Campionat de 
Catalunya Júnior Preferent i 
Copa Catalunya. L’entrada a 
tots els partits serà gratuïta. 
Organitzen conjuntament la 
Federació Catalana de Bas-
quetbol (FCBQ), juntament 
amb el CB Santfeliuenc i 
l'Ajuntament de Sant Feliu 
de Llobregat.

El programa
Dissabte dia 2 de gener al 
matí es disputaran les semi-
finals de la Copa Federació 
Júnior Preferent (10.30h 
i 13.30h) on participaran 

l’Snatt’s Femení Sant Adrià, 
Citylift GEiEG Unigirona, Plat-
ges de Mataró i CBF Cerdan-
yola. A la tarda serà el torn 
de les semifinals de la Copa 
Federació de Copa Catalunya 

(17h i 19h) amb els següents 
equips classificats: GEiEG de 
Girona, Joventut Les Corts 
de Barcelona, Barça CB Sant-
feliuenc de Sant Feliu de Llo-
bregat -foto- i Basket Almeda 

de Cornellà de Llobregat. 
Mentrestant, diumenge 3 de 
gener de 2016 es jugaran les 
finals. A les 17h la de catego-
ria Júnior Preferent i a les 19h 
la de Copa Catalunya.

MOLINS DE REI

L’esport molinenc va celebrar 
la seva gran festa anual 

El teatre de la Joventut 
Catòlica-La Peni va aco-
llir, per primera vega-

da, la gala dels Premis de 
l’Esport de Molins de Rei, 
que va presentar un nou 
format. Un esdeveniment 
que va arribar enguany a la 
quarta edició i va ser un re-
coneixement públic per a les 
persones i entitats de la vila 
que més han destacat en les 
seves respectives disciplines 
esportives la darrera tempo-
rada. En total hi va haver un 
total de quinze persones o 
entitats nominades que van 
optar a un dels set guardons.

Els guanyadors en cada una 
de les categories van ser 
els següents: Premi Esport 
i Salut va ser per la secció 

d’atletisme de l’Associació 
Esportiva Molins de Rei, 
mentre que el Premi Esports 
i Valors fou pel Club Petanca 
Bonavista. D’altra banda, el 
Premi al millor equip feme-
ní va ser pel primer equip 
del Molins de Rei Club de 
Futbol que va aconseguir 
la passada temporada 
l’ascens a Preferent, i Mireia 
Rodríguez, del Club Gimnàs 
Molins de Rei i campiona 
d’Espanya de gimnàstica, 
va aconseguir el guardó a la 
Millor esportista femenina. 
En la categoria masculina, 
Sergi Pino, jugador del Mo-
raBanc Andorra de la LLiga 
ACB, va rebre el Premi al 
millor esportista masculí, 
mentre que l’equip del Cèl-

tic Bàsquet Molins, que va 
aconseguir pujar a la Copa 
Catalunya, va ser guardonat 
amb el Premi al Millor equip 

masculí. I Francesc Muñoz 
Guirao, atleta del club Co-
mekm, va rebre el Premi a la 
trajectòria esportiva. 

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

Alba García, quarta 
al Mundial de 
Patinatge Freestyle 
 
És la primera  
patinadora estatal  
en arribar a una final

Carlos Castillejo, 
segon a la 92a 
Jean Bouin

El viladecanenc  
va fer un temps 
de 29’04’’

El Palau Municipal d’Esports Juan Carlos Navarro serà escenari de la Final 
Four de la Copa Catalunya i també de la categoria Júnior Preferent

El jugador de bàsquet Sergi Pino i la gimnasta Mireia Rodríguez 
van ser escollits com a millors esportistes de l’any

Oriola, subcampió 
de les Series 
Internacionals TCR

El pilot gavanenc   
va aconseguir   
12 podis i 2 victòries

Domènech i Corachan guanyen  
a la Pujada al Castell

Al voltant dels 600 at-
letes van participar 
a la trenta-quatrena 

edició de la Pujada al Cas-
tell, que tradicionalment 
emmarca dins de la Festa 
Major d’Hivern de Castell-
defels. La prova atlètica va 
discórrer sobre un circuit 
urbà de cinc quilòmetres. 
Miquel Doménech, del 
CA Gavà, es va imposar 

en categoria masculina 
amb un temps de 16’24’’.  
A la categoria femenina, 
la guanyadora de l’edició 
d’aquest any va ser Ju-
dith Corachan (Witl?) 
amb un registre de 19’07’’. 
D’aquesta manera, l’actual 
campiona d’Espanya de 
triatló de llarga distància 
va revalidar la primera po-
sició assolida l’any passat. 
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Uns 300 atletes, a la Cursa de 
Muntanya Fontpineda-Pallejà 

Salvador Valls continua com a 
president del Consell Esportiu 

SANT BOI DE LLOBREGAT

El jugador de bàsquet Pau Gasol 
rep el premi “Global Impact Player” 

Nou reconeixement per 
al santboià Pau Gasol. 
El jugador de bàsquet 

dels Chicago Bulls, Pau Ga-
sol, va rebre el premi “Global 
Impact Player” concedit per 
l'Associació Nacional de Ju-
gadors de Bàsquet (NBPA). 
Gasol va ser escollit pels 
seus companys com a ju-
gador amb major impacte 
global aquest juliol passat, 
després d'un procés de vo-
tació privat per part de tots 
els jugadors de l’NBA. 

“Pau és un veritable am-
baixador global de l'esport 
i un exemple a seguir –dins 
i fora de la pista– pels es-
portistes de tot el món. 
Estem encantats de lliurar 
aquest reconeixement a 
Pau en el seu estadi da-
vant els seus fans i els seus 

amics”, ha explicat Michele 
Roberts, Directora Execu-
tiva de l’NBPA. “És un gran 
plaure rebre aquest premi, 
especialment de la mà dels 
meus companys, ja que no 
solament suposa un reco-
neixement a la meva con-

tribució dins de la pista, 
sinó que destaca també el 
meu compromís a través de 
la Fundació Gasol i amb al-
tres ONGs, ajudant als nens 
a viure millor i de manera 
més saludable. Com a es-
portista professional i per-

sonatge públic, sóc cons-
cient que sóc un referent 
per a molta gent i sempre 
intento usar la meva posi-
ció per contribuir de manera 
positiva a fer un món millor”, 
va comentar Gasol després 
de rebre el premi. 

Fundació Gasol
L'aportació econòmica del 
premi -50.000 dòlars- ani-
ran destinats a la Fundació 
Gasol. Amb aquesta do-
nació, la fundació seguirà 
augmentant la cobertura 
i l'abast del seu projecte i, 
en concret, servirà per fer el 
salt en l'àmbit de la recerca, 
apostant per projectes que 
contribueixin a millorar la 
qualitat de vida dels nens 
amb càncer i la lluita contra 
l'obesitat infantil.

Catalunya guanya a Cornellà el 
mundial de físic-culturisme 

Gavà i Sant Boi, seus de l’Europeu 
juvenil de seleccions de softbol

L’Auditori de Cornellà va 
acollir el Campionat del 
Món de físic-culturis-

me on la selecció catalana 
es va proclamar campiona 
per segona vegada (el da-
rrer cop va ser l’any 2010). 
El combinat català hi par-
ticipava amb l’objectiu 
d’imposar-se a les millors 
del món i millorar la tercera 
posició que va aconseguir 

l’any passat. I ho va acon-
seguir superant França i 
Espanya, que van finalitzar 
en segona i tercera posició 
respectivament. Bèlgica 
fou quarta; Eslovàquia, 
cinquena, i Sudàfrica, si-
sena. La selecció catalana 
va assolir 15 medalles -sis 
d'or, quatre d'argent i cinc 
de bronze-, a les quals cal 
afegir els catorze finalistes.

L’European Softball Fe-
deration (ESF) va anun-
ciar que les ciutats 

de Sant Boi de Llobregat 
i Gavà seran les seus del 
pròxim Europeu Juvenil de 
Seleccions de Softbol 2016 

que se celebrarà de l’1 al 
6 d’ Agost. La competició 
aplegarà de quinze a vint 
seleccions. Des de l’ any 
2009 no s’organitzava cap 
Europeu de softbol per se-
leccions al nostre país.

David González, en la 
categoria masculina, 
i Verónica Zaragoza, 

en la femenina, van ser els 
guanyadors de la tercera edi-
ció de la Cursa de Muntanya 
Fontpineda-Pallejà. Més de 
300 atletes van participar en 
la cursa atlètica. González, del 
Running Vigia, va trigar 52’4’’ 
en fer els dotze quilòmetres 

de recorregut. Àngel Nevado 
(Trotaplanas, 52’46’’) i Enric 
Roig (Soc. At. Corbera, 54’42’’) 
van ser segon i tercer respec-
tivament. D’altra banda, Zara-
goza, del Ultratarats, va fer un 
registre d’1h04’09’’. En segona 
posició va arribar Montse Ors 
(1h13’02’’) i en tercer lloc Cris-
tina Barrigón (Rios Running 
Les Franqueses, 1h14’15’’). 

Es van escollir els càrrecs 
de la Comissió Directiva 
del Consell Esportiu del 

Baix Llobregat (CEBLLOB). 
Salvador Valls continua com 
a president, i al costat del 
collbatoní l’acompanyaran 
a les vicepresidències 
l’espluguina Montserrat Za-
mora (zona est) i el pratenc 
Juan Pedro Pérez (zona sud). 
Tots els membres de la Co-

missió Directiva “agraeixen 
la confiança dipositada en 
ells i expressen el seu com-
promís d’agafar el relleu 
d’aquest nou mandat amb 
il·lusió i ganes de treballar 
per fer front als nous reptes 
del Consell Esportiu del Baix 
Llobregat de la mà de tots 
els agents que hi estan impli-
cats: municipis, centres edu-
catius i entitats esportives.”

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es
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“Aquest reconeixement “no solament és per la meva contribució 
dins de la pista sinó per al meu compromís a través de la Fundació 
Gasol i amb altres ONGs ajudant als nens”, explica

Can Torelló de Gavà va 
acollir les semifinals i fi-
nal de la Copa Catalunya 

de Softbol en la categoria 
sènior que va tenir com a 
campió el CB Viladecans. En 
la primera semifinal entre el 
CBS Sant Boi, com a primer 
classificat de la fase regular i 
el CBS Barcino, quart classifi-
cat, va acabar amb la victòria 
baixllobregatina per un clar 
11 a 1. A la segona semifinal, 
es van enfrontar el Projec-
te Softbol Gavanenc i el CB 
Viladecans amb triomf del 

segon per 4 a 10. Ja a la final, 
entre el CBS Sant Boi i el CB 
Viladecans va acabar amb un 

4 a 3 pel jove conjunt vilade-
canenc que va saber apro-
fitar errors del seu rival. La 

groga-i-negra, Ivette Espín, 
va ser una de les grans desta-
cades de la competició. 

VILADECANS

El CB Viladecans, campió de la 
Copa Catalunya de Softbol Sènior
Va vèncer per un ajustat 4 a 3 al CBS Sant Boi en la final que es 
va celebrar a les instal·lacions de Can Torrelló de Gavà

Beisbol 
El CBS Sant Boi es va ha-
ver de conformar amb la 

segona posició en la Copa 
Catalunya de Beisbol Sè-
nior. Després de guanyar 
a la semifinal al CBS Hèr-

cules l’Hospitalet per 8 a 
3, no va poder amb el CB 
Barcelona Blau, a la final, 
on va caure per 1 a 0 en un 

partit que es va celebrar a 
Montjuïc. A les semifinals, 
els blaugrana havia guan-
yat al CBS Gavà per 11 a 1. 




